


Najprej  smo se odpravili na zbirno mesto
pred ob;insko stavbo. Zagledali smo same
znane obraze, ki se redno udele\ujejo
;istilnih akcij.   Jutranje pomenkovanje,
razdelitev skupin in smeri ;i[;enja - tako
kot obi;ajno in pot pod noge. Tudi mi smo
se razdelili. Eni smo se priklju;ili skupinam,
drugi so hoteli zabele\iti utrip dogajanja v
razli;nih krajih na[e ob;ine.  Po dobri uri
so se ob poteh za;ele pojavljati polne
vre;e smeti. 

Ob {kofjelo[ki cesti smo naleteli na manj[o
skupino, ki se je podala proti Pustnicam in
naprej  proti Dolem. Zaupali so nam>

Jo\e Füleki  
Z godbeniki smo se
odpravili proti
Pustnicam. Pri
toplarju nasproti
bencinske ;rpalke
smo na[lo polno
svinjarije. Pobrali
smo veliko
embala\e,  praznih
plo;evink  [kropiv
in drugih odpadkov.  Ne vem, kako je to
ekolo[ko sprejemljivo. Ve;krat se 
sprehajam po poti v Lebar[, kjer sem opazil
veliko odpadkov in smeti. V tujini, kjer sem
kot poklicni voznik vozil avtobus, se kaj
takega predvsem  na zahodu ne more
pripetiti. Za neupo[tevanje predpisov in
odmetavanje odpadkov v naravo so 
predpisane stroge kazni. Tudi pri nas bi bili
potrebni taki ukrepi. Kljub vsej navlaki, ki
sem jo danes pobral, mislim, da se
ekolo[ka osve[;enost ljudi izbolj[uje.
Za;eti bi morali \e pri na[ih najmlaj[ih in
jim po;asi vendar vztrajno vcepljati, da
bomo sre;no \iveli le v ;istem okolju.

Peter, Alenka, Jerneja,

Druga sobota v aprilu je ponovno zdru\ila ljudi, ki se

zavedajo, kako pomembno je ohranjati ;isto naravo.

Preko 200 na[ih ob;anov se je  zbralo pred gasilskimi

domovi in osrednjo ob;insko stavbo v Vodicah ter se

opremljeni z za[;itnimi rokavicami, vre;ami za smeti in

ostalo opremo podalo na lov za izgubljenim zakladom -

;isto naravo.  Podali so se ob prometnih poteh, ulicah,

zavili na travnike in v gozdove. Prav nenavadno, kaj vse

ljudje odmetavajo in kam spravljajo odpadke, ki jih ne

marajo v bli\ini svojih bivali[;. Ne boste verjeli! Namesto,

da bi odpeljali na bli\njo deponijo in od[teli tiso;ak ali

dva, raje steklenice, gume in drugo navlako odpeljejo  v

gozd. Po pripovedovanju udele\encev akcije se ekolo[ka

osve[;enost ljudi izbolj[uje, vendar [e ni zadovoljiva.

Nekateri  celo predlagajo dve akciji letno, ki bi opominjale

ljudi, da si \elimo ;isto okolje  prijazno ljudem. 

:istilna akcija
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Brane Sovinc
Pridru\il sem se
skupini, ki je 
pobirala v
Pustnicah, kjer
stanujem. Pri nas
vsak po;isti na
svojem zemlji[;u,
ve;ji problem pa
so povr[ine, ki so
namenjene vsem. Zelo veliko plo;evink in
drugih odpadkov sem na[el prav v okolici
bencinske ;rpalke oz. na zemlji[;u, ki je \e
dalj ;asa zapu[;eno. Zgleda, da so ljudje
navajeni, da ;e vidijo kup smeti,  [e sami
odlo\ijo na ta kup;ek, kajti zgledi vle;ejo.
Ne boste verjeli, kaj sem do\ivel jeseni,
nekaj dni po odvozu kosovnega materiala.
V bli\njem gozdu sem naletel na sede\no
garnituro, ki je prej nisem opazil. To
pomeni, da je bilo nekomu \al od[teti nekaj
denarja za spravilo na deponijo oz. ni imel
;asa, da bi jo oddal v ;asu kosovnega
odvoza. Na[el si je enostavno re[itev,
oddal jo je v hotel narava.

Skupino mladih gasilcev smo  sre;ali
na koncu Brni[ke ceste  na
vodovarstvenem obmo;ju, ki se \e
nahaja v sosednji ob;ini
Najve; odpadkov je na gozdnih poteh in v
jarkih. Nabrali smo veliko gum, kartonske
in papirne embala\e, plo;evink, embala\
od motornega olja,... 
Ne\a Kljub tabli,
da je prepovedano 
odlagati smeti, jih
je [e vedno dovolj.
Drugo leto bom
tudi pri[la, saj se
zavedam, kako
pomembno je, da
\ivimo v ;istem
okolju. 

Miran Sirc,
ob;inska 
uprava
Vesel sem, da
Vodi;ani ne o;isti-
jo samo v svojem
obmo;ju, da se ne
ustavijo pri oznaki
konec naselja
Vodice, temve; so 
presegli ob;inske
meje in o;istili del vodovarstvenega
obmo;ja, ki se nahaja v njihovi neposredni
bli\ini. {e vedno je preve; gum, salonitne
kritine in drugih strupenih snovi.

Tudi na podro;ju Skaru;ne, Polja,

Povodja, Vojskega in Repenj je bilo opaz-

iti kar nekaj pridnih udele\encev.

Nekatere smo za trenutek zmotili in jih

poprosili za kratek komentar.

Slavka Dacar
Akcije se udele\im
vsako leto in v
primerjavi s
prej[njimi je tokrat
predvsem veliko
stvari za cesto.
Najve; je plo;evink.
To me [e posebno
jezi, ker ne
razumem, zakaj
ima vsak lahko v avtu polno plo;evinko,
prazne pa ne more odpeljati s seboj
domov. Druga;e je tudi veliko polivinila,
papir;kov ...Ve;jih stvari pa letos na na[em
obmo;ju nismo na[li. Tega je bilo v
prej[njih letih ve;, sedaj ve;inoma 
pobiramo manj[e smeti. Udele\ba pa je
danes kar lepa.

:istilna akcija
O;istimo okolje in vrnimo naravi, 

kar smo ji vzeli

nadaljevanje na strani 31
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Med vsemi meseci v letu [teje april za
najbolj muhastega. Tako smo ga do\ivljali
tudi letos, saj smo bili dele\ni sonca, de\ja,
grmenja, vetra in v za;etku meseca celo
snega.  Res, da ga je bilo samo za vzorec,
vendar smo morali ponovno iz omar vzeti
topla obla;ila, zakuriti v pe;eh, in ;e ne
drugega, smo spet godrnjali in tarnali nad
vremenom, ki nam no;e in no;e poslati
prave pomladi. 
Pa je vseeno pri[la, nekoliko pozno, 
vendar po;asi in neopazno se je priplazila.
Z rumeno in zeleno barvo je oplazila
cveto;e forzicije, narcise, [e celo na
travnike se je spustila in v gozdove zavila.
Toda tam in povsod kamor se je spustila, je
po dolgi zimi naletela na presene;enja 
v obliki odpadkov in navlake, ki je nismo
uspeli po;istiti in odlo\iti tja, kamor sodi. 

Pa smo se ujezili in postavili vse na svoje
mesto. To ni bilo prvoaprilsko, temve;
osmoaprilsko sre;anje vseh, ki jim ni mar,
v kak[nem okolju \ivimo. Son;no sobotno
jutro je prav vabilo v naravo in mno\ice
zavzetih ekolo[ko osve[;enih ob;anov so
se zbrale pred gasilskimi domovi in 
osrednjo ob;insko stavbo v Vodicah. Tudi
mi smo se odpravili z njimi, pobirali smo
smeti, bele\ili in fotografirali in na prvi in
zadnji strani smo vam pripravili reporta\o
o osrednji ob;inski akciji Vrnimo naravi. To
je le ena izmed akcij v leto[njem letu, ki
bodo na[o ob;ino popeljale med najbolj
;iste in urejene ob;ine v Sloveniji. 
O poteku teh akcij lahko preberete na

V slogi je
mo;

Alenka Jereb

Javno ob;insko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid medijev

pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod zaporedno

[tevilko 462.

Izdajatelj< Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice

Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v ob;ini brezpla;no.

Izhaja mese;no v 1450 izvodih.

Odgovorna urednica< Alenka Jereb

Tisk< Kubelj, d.o.o.

Datum natisa< april 2006

Naslov uredni[tva< Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice

Elektronski naslov uredni[tva< kopitar.vodice@siol.net, 

Javno ob;insko glasilo Kopitarjev glas na medmre\ju<

www.vodice.si,

Slika na naslovnici< Barbara Nahtigal

Sporo;ilo bralcem

Odgovorna urednica si pridru\uje pravico do objave ali 
neobjave, kraj[anja, povzemanja ali delnega objavljanja
nenaro;enih prispevkov v skladu s prostorskimi mo\nostmi.
Izjema so odgovori in popravki objavljenih informacij, ki 
bi lahko prizadeli posameznikovo pravico ali interes, kot to
dolo;a zakon. Pisma bralcev naj ne bodo dalj[a od ene 
tipkane strani oziroma naj vsebujejo najve; 2000 
ra;unalni[kih znakov. Disket in neobjavljenih pisem ne
vra;amo.

Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in
naslovom odgovorne fizi;ne osebe (tudi v primeru institucij,
organizacij, strank, dru[tev ipd.) ter po mo\nosti s telefonsko
[tevilko, na kateri je mogo;e preveriti avtenti;nost avtorja.
Vse prispevke sprejemamo do osmega v mesecu.

Uvodnik

straneh ob;inske uprave. Ta vas seznanja
tudi z razli;nimi razpisi ter vabi mlade na
[portne aktivnosti v okviru akcije Veter v
laseh ali pa kot pomo;nike pri pripravi in
vodenju po;itni[kih kratko;asnic, ki se
bodo odvijale poleti. Pripravili smo tudi
zapise o poteku zborov ob;anov v Vodicah,
Utiku in na Skaru;ni. Polne dvorane so
pri;ale o tem, da med ob;ani vlada veliko
zanimanje za projekte in nadaljnji razvoj
ob;ine. 

O delu ob;inskega sveta in posameznih
odborov so spregovorili svetniki. Skoraj vsi
so se odzvali na[emu vabilu in komentirali
leto[nji prora;un. Razpravljali so o svojem
delu in delu ob;inskega sveta, ki svoje
uspehe vidi predvsem v slogi in 
prizadevanju za projekte, ki bodo v 
dobrobit  ob;ankam in ob;anom. |al smo

ostali brez dveh izjav, zato delo obeh 
svetnikov ne more biti predstavljeno.
Tokratna [tevilka je bogata tudi z drugimi
prispevki s podro;ja dru[tvenih dejavnosti,
[porta in kulture. Poro;amo tudi o ob;nih
zborih posameznih dru[tev, seveda pa
nismo pozabili na najmlaj[e. Na[ Andrej
jim je zopet pripravil pobarvanko.
Najbolj[ega ustvarjalca ;aka, tako kot
doslej, majica [kratka Svita. 

Pred nami so prvomajski prazniki. Pre\ivite
jih lepo, tako kot vam ustreza. Morda jih
boste pre\iveli delavno ali pa boste od[li
na izlet in pozabili na vsakdanje skrbi.
Kakorkoli \e, tudi mi si bomo vzeli dan ali
dva po;itka, vmes pa pripravljali ;lanke za
naslednjo [tevilko, da boste z zanimanjem
prebirali novice in z veseljem segli po
majski [tevilki Kopitarjevega glasu.



Vrnimo naravi

V slogi je mo;

Ob;inska uprava poro;a<
Vrnimo naravi, Gume ne spadajo v

kosovni material, Poziv, Razpisi, Interes

za odkup zemlji[; je dokaj velik, 

Javni razpis za finan;ne spodbude

investicijskim ukrepom za izrabo

obnovljivih virov energije v gospodinjstvih

za leto 2006, Nova igri[;a v ob;ini, Dela

na glavni lokalni cesti Bukovica - Koseze

potekajo skladno s terminskim planom,

Veter v laseh, Podarimo si zdravje,

Po;itni[ke kratko;asnice se pripravljajo

Zbori ob;anov<
Zbor ob;anov za vasi Skaru;na, Vojsko,

Povodje, Zbor ob;anov  Vodice, Zbor

ob;anov  Utik

Intervju< 
V tem mandatu zadovoljni s svojim

delom

Seje< Sveta ob;ine, Sveta zavoda

Dru\bene dejavnosti<
Pomladni dan, Skupaj kli;emo pomlad,

Upihnili smo prvo sve;ko, Vodovodna

voda v na[i ob;ini, Materinski dan tudi v

Zapogah 

Dru[tva<
Ob;ni zbor MePZ Biser, Ob;ni zbor DU

Vodice, Ob;ni zbor KZ Medvode,

Gasilsko vozilo, Zimski pohod na Kali[;e,

HK utik- zimski dr\avni prvak, Turnir v

malem nogometu, Kri\emkra\em, [e/\e

tretji;!

Kultura<
Materinski dan v Zapogah, Praznovanje

pomladi v Vodicah

Otro[ki koti;ek

Zahvale/ oglasi 
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Vsebina / Ob;inska uprava poro;a

Slovenski narod je do svoje domovine
vedno imel pozitiven odnos. Tudi takrat, ko
domoljubje ni bilo za\eleno in tudi ne vrlina.
Po osamosvojitvi pa ka\e, da se razmere
spreminjajo. Slovenska dru\ba se 
gospodarsko dokaj uspe[no razvija in kot
posledica se uveljavljajo materialne, 
zanemarjajo pa moralne in druge, za 
dostojno \ivljenje ;loveka [e kako 
pomembne vrednote. Vzporedno s tem pa
se ponekod ka\ejo znaki duhovne in
dru\bene zanemarjenosti> neprimeren
odnos do naravnega in dru\benega okolja,
do jezika in lastnih kulturnih dose\kov,
odtujenost, ravnodu[nost do trpljenja
drugih... Zdi se, da premalo storimo, da bi se
slovenska dru\ba pri svojem hitrem
vstopanju med razvite dr\ave bolj 
naslanjala na svoja lastna izro;ila. Celo jo
bolj razdvaja kot povezuje in tako zlorablja
povezovalno vlogo slovenskega izro;ila.
Tako stanje lahko dolgoro;no ogrozi obstoj
slovenskega naroda.

Prav tako premalo storimo, da bi bili kos
nara[;ajo;i globalizaciji in vse ve;jim
poseganjem v naravo. Ljudje uni;ujemo 
naravno okolje bolj, kot se tega zavedamo,
po drugi strani pa ;isto okolje postaja vse
bolj pomembna vrednota sodobnega 
;loveka. Treba se je zavedati, da kljub
tehnolo[kemu razvoju ljudje ostajamo del
narave. Skrb za dru\beni razvoj naj ne
vklju;uje le skrbi za gospodarstvo, ampak
tudi za druga podro;ja dru\benega \ivljenja.
Zdravo bivanje med ohranjenimi gozdovi,
sve\im zrakom in ;istimi vodami naj ne bo le
neuresni;ena \elja.

Pomembno je, da spo[tovanje do okolja
izoblikujemo \e takrat, ko smo mladi. Zato je
vklju;evanje varstva narave v razli;ne 
programe izobra\evanja klju;nega pomena
za na[e \ivljenje in delovanje. Zdravi smo
namre; toliko, kolikor je zdrav (in ;ist) 

\ivljenjski prostor, v katerem bivamo.
Kakorkoli \e, na[a odgovornost do 
prihodnjih generacij in do planeta kot celote
je danes izredno velika in obvezujo;a. 
Po znanem reku Dalajlame, da smo si zemljo
sposodili od na[ih potomcev, se moramo
vedno obna[ati okoljevarstveno, predvsem
pri porabi energije in vode, ravnanju 
z odpadki in nepotrebnem prekomernem
potro[ni[tvu.

Na[a odgovornost pa se za;ne \e doma, 
v svojem doma;em kraju in drugje, v [ir[em
okolju, povsod tam, kjer kot posamezniki
delujemo. Imamo en planet in zanj smo vsi
odgovorni. Mi smo tisti, ki moramo paziti na
prostor, kjer \ivimo. {e bolj se moramo
zamisliti ob Svetovnemu dnevu Zemlje, 
22. aprilu, katerega za;etki segajo v leto
1963, vendar je ustrezen odmev v javnosti
dosegel [ele prvi dan Zemlje, 22. aprila leta
1970, ko je na prireditvah, posve;enih dnevu
Zemlje v Zdru\enih dr\avah Amerike, 
sodelovalo pribli\no 20 milijonov ljudi. Dan
Zemlje po letu 1970 obele\ujejo vsako 
leto, [tevilo sodelujo;ih posameznikov, 
organizacij in dr\av pa nara[;a. 

Dan Zemlje praznujemo v hvale\nem
zavedanju za dar Zemlje, za vir \ivljenja in 
v zavedanju, da smo odgovorni, da zanjo 
skrbimo in z naravnimi viri odgovorno 
ravnamo. Dan Zemlje je dogodek oz. ;as,
namenjen ozave[;anju glede enega ali ve;
glavnih okoljskih problemov, je prilo\nost,
ko se lahko nau;imo, kako ravnati v odnosu
do okolja druga;e, se pove\emo z ljudmi, ki
imajo podobne poglede in vrednote kot mi,
da bi skupaj naredili ve; za ohranitev 
narave in za izbolj[anje \ivljenjskih pogojev. 
Dan Zemlje je dan za praznovanje, za 
preverjanje na[ega na;ina \ivljenja in 
ravnanja ter prilo\nost, da za bolj zdravo in
lep[o prihodnost danes nekaj naredimo. 

Vrnimo naravi

Lilijana Djerkovi;, prof. soc. in zgod.
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Na nekaterih mestih, kjer so se \e v 
preteklih letih zbirale smeti ob ;istilnih
akcijah, je bilo v soboto, 8. aprila, zjutraj
pred za;etkom akcije poln kup smeti. |e na
prvi pogled je bilo jasno, da le-te niso bile
nabrane v sklopu ;istilne akcije. Ob;ani se
morajo zavedati, da je namen ;istilne 
akcije ;i[;enje okolice, ne pa ;i[;enje
dvori[;. Poleg tega zopet poudarjamo, da
gume ne spadajo v kosovni material niti v
gospodinjske odpadke, ampak jih je
potrebno odpeljati k vulkanizerju ali 
direktno na deponijo. Naj omenim, da je
odvoz kosovnega materiala po ob;ini
Vodice predviden v mesecu  juniju. 

Razpisi

Razpisi v
letu 2006

Lilijana Djerkovi;, prof. soc. in zgod.

Razpisi za sofinanciranje
dru[tev in letovanja

V Ob;ini Vodice delujejo kulturna,

[portna in druga dru[tva. Njihovo

delovanje ima velik pomen tako za

na[o ob;ino kakor tudi za [ir[e

podro;je. Dolo;enih pomembnih

dru\benih dogajanj si brez njihovega

sodelovanja preprosto ne moremo

niti predstavljati. Dru[tva imajo

pravico do sofinanciranja na osnovi

letnih projektov in programov, ki jih

prijavijo na razpis in na osnovi

katerih jim ob;ina zagotavlja sredst-

va za njihovo delovanje. 

Pravna podlaga za delovanje dru[tev v
Ob;ini Vodice so pravilniki o sofinanciran-
ju dru[tvenih projektov, skupaj z merili in
kriteriji za ocenjevanje posameznih
dru[tvenih projektov, saj mora biti delo-
vanje dru[tev v javnem interesu, torej
skladno s potrebami in interesi lokalne
skupnosti. Sofinanciranje dru[tev je odvis-
no od vi[ine sredstev v prora;unu Ob;ine
Vodice, ki se dolo;i za vsako leto posebej.
Dru[tva pa morajo izkazati kakovostno
delovanje in vsako leto podati poro;ilo
ob;inski upravi Ob;ine Vodice. Tako je
poskrbljeno, da so sredstva kar se da
pravi;no razporejena med posameznimi
dru[tvi in tudi smiselno porabljena.

Ob;ina Vodice letno pripravlja razpise za
sofinanciranje dru[tev in vodi postopke v
zvezi s prijavo, sklepanjem pogodb ipd. 

Tudi letos Ob;ina Vodice objavlja razpis za
sofinanciranje>

- [portnih programov,

- kulturnih programov,

- projektov in rednih dejavnosti 
drugih dru[tev, ki nimajo za osnovno
dejavnost kulturno, [portno in gasilsko
udejstvovanje< tak[na dru[tva so> 
obe upokojenski dru[tvi, lovsko dru[tvo,
;ebelarsko dru[tvo itd. in 

- razpis za sofinanciranje letovanja.

Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice z namenom 
uskladitve zemlji[koknji\nega stanja s stanjem v naravi

P O Z I V A
vse dejanske lastnike nepremi;nin (gozda) na obmo;ju Ra[ice, ki so lastninsko pravico
na delih nekdanje parc. [t. 666, parc. [t. 667 ter parc. [t. 668, vse k.o. Vesca, 
pridobili na podlagi pravnomo;ne odlo;be Okrajnega ljudskega odbora Ljubljana 
okolica [tev.> II-1-018-1/1-B-55 z dne 24.2.1955 ali na podlagi pravnomo;ne odlo;be
Okrajnega ljudskega odbora Ljubljana, [tev.> 462-43/62-5/7 z dne 16.6.1996, da v 30 dneh
po objavi tega poziva Ob;ini Vodice po po[ti ali osebno na vlo\i[;e 

p r e d l o \ i j o<

- Dokumentacijo, iz katere je razvidno, da so lastniki nepremi;nin npr.> sklep o
dedovanju, pogodbe, odlo;be. Nobenih dokumentov ni potrebno predlo\iti le
upravi;encem ), ki so poimensko navedeni v zgoraj navedenih odlo;bah<

- navedejo parcelne [tevilke nepremi;nin, katerih lastniki so<
- navedejo osebne podatke> ime in priimek, stalno bivali[;e, EM{O, dav;no [tevilko.

Zahtevani podatki so potrebni zaradi priprave ustrezne pogodbe o uskladitvi
zemlji[koknji\nega stanja.

Vse predhodne informacije lahko dobite 
po telefonu na [tev.> 01/833-26-10, Rado :uk.

|upan> Brane Podbor[ek, univ. dipl. ekon.

Gume ne
spadajo v

kosovni
material

Janez Ziherl, univ. dipl. geod.

Vzporedno s ;istilno akcijo je potekal 
tudi brezpla;ni odvoz starih vozil po 
Ob;ini Vodice. Skupno se je nabralo 
12 avtomobilov, ki zaradi same sestave in
posameznih delov predstavljajo [e 
posebno gro\njo okolju. Odvoz odslu\enih
avtomobilov bo tudi v prihodnje [e mogo;.
Ob;ani morate le poklicati na Ob;ino
Vodice in pustiti potrebne podatke. 
V kolikor se bo nabralo dovolj odslu\enih
avtomobilov, bomo izvedli organiziran
odvoz.
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Razpisi

Na podlagi 57., 61., 62. ;lena in ;lenov od 100. do 120. Zakona o uresni;evanju javnega interesa na podro;ju kulture (Ur.l. RS, [t. 96/02) in Pravilnika o vrednotenju kulturnih 

programov v Ob;ini Vodice (Uradno glasilo OV 3/4), Ob;ina Vodice objavlja

JAVNI RAZPIS
ZA SOFINANCIRANJE KULTURNIH PROGRAMOV V OB:INI VODICE ZA LETO 2006

Predmet javnega razpisa so programi in projekti na podro;ju kulture, ki zajemajo vse oblike ustvarjanja, posredovanja in varovanja
kulturnih dobrin na podro;ju glasbene, dramske, gledali[ke in lutkovne, literarne, likovne in fotografske, filmske in video dejavnosti.

Predmet tega razpisa niso sredstva za investicijsko vzdr\evanje in investicije v prostore za izvajanje kulturnih programov in projektov.

Pogoji, ki jih morajo izpolnjevati prijavitelji na javni razpis<
Na razpis se lahko prijavijo pravne in fizi;ne osebe, ki izpolnjujejo naslednje pogoje>

- zasebniki na podro;ju kulture, ki so vpisani v razvid samostojnih ustvarjalcev pri ministrstvu za kulturo,
- kulturna dru[tva in zveze, registrirana v skladu z veljavno zakonodajo za izvajanje programov na podro;ju kulture in 

s svojim dosedanjim delom izkazujejo pri;akovano kakovost, 
- zavodi, registrirani za opravljanje dejavnosti v kulturi, 
- vsi prijavitelji morajo imeti> 
- zagotovljene materialne, prostorske, kadrovske in organizacijske pogoje za uresni;evanje kulturnih aktivnosti,
- sede\ na obmo;ju Ob;ine Vodice,
- dokazila o urejeni evidenci in ;lanstvu (velja samo za dru[tva - izpolnite in obvezno prilo\ite fotokopijo evidence o ;lanstvu),
- dejavnost morajo opravljati na neprofitni osnovi,
- so registrirani v skladu z Zakonom o dru[tvih,
- ob;inski upravi vsako leto redno predlo\ijo finan;no poro;ilo in poro;ilo o realizaciji programov, poro;ila o dose\enih

uspehih na ob;inskih, regionalnih in dr\avnih tekmovanjih, ;e so se jih udele\ili. 

Merila za izbor programov in projektov dolo;a Pravilnik o postopku in merilih za vrednotenje kulturnih programov v Ob;ini
Vodice (Uradno glasilo OV, [t.4/2004). 

Na;in oddaje vlog<
- izpolnjena prijava na razpis in izpolnjeni obrazci iz razpisne dokumentacije (vsi prijavitelji),
- kopija odlo;be oziroma sklep o registraciji,
- kopija o statusu (samo samostojni ustvarjalci na podro;ju kulture), 
- po[iljke oddane po po[ti morajo biti oddane obvezno s priporo;eno po[to, in sicer v zaprti kuverti z oznako “ne odpiraj - prijava na

razpis za kulturne programe 2006”. Na hrbtni strani kuverte mora biti naveden naslov prijavitelja.

Sredstva prora;una za sofinanciranje kulturnih programov bodo razdeljena skladno s pogoji, merili in normativi, ki jih dolo;a
Pravilnik o vrednotenju kulturnih programov v Ob;ini Vodice ter v okviru sredstev zagotovljenih v sprejetem prora;unu za leto
2006. 
Izvajalci morajo programe obvezno prijaviti na prijavnih obrazcih, ki so sestavni del razpisne dokumentacije in prilo\iti ustrezna
dokazila, zahtevana z razpisom. 

Vloge, ki ne izpolnjujejo pogojev za finan;na sredstva, se izlo;ijo.

Dodeljena sredstva morajo biti porabljena do 31.12.2006.

Obrazci za prijavo bodo na voljo po objavi javnega razpisa v ;asu uradnih dni v sprejemni pisarni Ob;ine Vodice, 
Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice.

Prijave na razpis morajo biti popolne, naknadno dopolniti po izteku roka za predlo\itev prijav, ni mo\no.

Zadnji rok za prijavo je 30.5.2006.

Okvirna vrednost sredstev za javni razpis je > 3.000.000,00

Prijave se oddajo najpozneje do 30.5.2006 na naslov> Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice. 

Z vsemi izbranimi prijavitelji bo podpisana pogodba o sofinanciranju izvedbe kulturnih programov v Ob;ini Vodice za leto 2006.

Opozorilo< Upo[tevajo se samo prijave, ki bodo poslane v zahtevanem roku. Po preteku roka za prijavo se
nepravo;asno posredovane prijave vrnejo po[iljatelju!

Za informacije v zvezi z razpisom lahko pokli;ete na telefonsko [tevilko> 01/833-26-18.

Datum> 18.4.2006
{tevilka> 610-01/06-001 |upan Ob;ine Vodice

Brane Podbor[ek, univ.dipl.oec.



7

Razpisi

Na podlagi Pravilnika o sofinanciranju dru[tvenih projektov v Ob;ini Vodice (Uradno glasilo Ob;ine Vodice, [t. 9/04), \upan Ob;ine Vodice objavlja

JAVNI RAZPIS
ZA SOFINANCIRANJE DRU{TVENIH PROJEKTOV V OB:INI VODICE ZA LETO 2006

Predmet javnega razpisa so programi in projekti, ki zajemajo vse oblike ustvarjanja in delovanja in so v javnem interesu.

Predmet tega razpisa niso sredstva za investicijsko vzdr\evanje in investicije v prostore. 

Pogoji, ki jih morajo izpolnjevati prijavitelji na javni razpis<

Na razpis se lahko prijavijo dru[tva in zveze, ki izpolnjujejo naslednje pogoje>
- so registrirana za izvajanje dejavnosti in s svojim dosedanjim delom izkazujejo pri;akovano kakovost,
- dru[tva, ki nimajo za osnovno dejavnost kulturne, [portne in gasilske dejavnosti,
- da imajo zagotovljene materialne, kadrovske in organizacijske pogoje za uresni;evanje aktivnosti,
- da imajo sede\ na obmo;ju Ob;ine Vodice,
- da nimajo neporavnanih obveznosti do Ob;ine Vodice,
- da delujejo najmanj eno leto,
- da imajo urejeno evidenco o ;lanstvu (izpolnite in obvezno prilo\ite fotokopijo evidence o ;lanstvu),
- da dejavnost opravljajo na neprofitni osnovi,
- so registrirani v skladu z Zakonom o dru[tvih,
- ob;inski upravi vsako leto redno predlo\ijo finan;no poro;ilo in poro;ilo o realizaciji programov ter na;rt aktivnosti za prihodnje

leto. 

Prijava na razpis<

- izpolnjena prijava na razpis in izpolnjeni obrazci iz razpisne dokumentacije (obrazce je mogo;e dobiti v sprejemni pisarni Ob;ine
Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice),

- kopija odlo;be oziroma sklep o registraciji,
- po[iljke oddane po po[ti morajo biti oddane obvezno s priporo;eno po[to, in sicer v zaprti kuverti z oznako “ne odpiraj - prijava na

razpis za dru[tvene projekte 2006”. Na hrbtni strani kuverte mora biti naveden naslov prijavitelja. 
- prijave se oddajo osebno ali po po[ti najpozneje do 30.5.2006 na naslov> Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice.

Sredstva prora;una za sofinanciranje kulturnih programov bodo razdeljena skladno s pogoji, merili in normativi, ki so priloga tega
razpisa ter v okviru sredstev zagotovljenih v sprejetem prora;unu Ob;ine Vodice za leto 2006. 
V primeru, ko je na razpis prijavljenih ve; izvajalcev programov, kot je na razpolago prora;unskih sredstev, Ob;inska uprava Ob;ine
Vodice dolo;i prioriteto za vrednotenje programov v skladu s potrebami in interesi lokalne skupnosti.
Vloge, ki ne izpolnjujejo pogojev za finan;na sredstva, se izlo;ijo.

Dodeljena sredstva morajo biti porabljena do 31.12.2006.

Izvajalci morajo programe obvezno prijaviti na prijavnih obrazcih. Obrazci za prijavo  bodo na voljo po objavi javnega razpisa v ;asu
uradnih dni v sprejemni pisarni Ob;ine Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice.

Prijave na razpis morajo biti popolne, naknadno dopolniti po izteku roka za predlo\itev prijav, ni mo\no.

Okvirna vrednost sredstev za javni razpis je> 1.200.000,00 SIT.

Zadnji rok za prijavo je 30.5.2006!

Z vsemi izbranimi prijavitelji bo podpisana pogodba o sofinanciranju izvedbe projektov v Ob;ini Vodice za leto 2006.

Opozorilo< Upo[tevajo se samo prijave, ki bodo poslane v zahtevanem roku. Po preteku roka za prijavo se nepravo;asno
posredovane prijave vrnejo po[iljatelju!

Informacije v zvezi z razpisom dobite vsak delovni dan v ;asu uradnih ur na tel. 01/833 26 18.

Datum> 18.4.2006
{tevilka> 419-01/06-001 |upan Ob;ina Vodice

Brane Podbor[ek, univ.dipl.ekon.
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Razpisi

Na podlagi 2. ;lena Pravilnika o sofinanciranju letovanja (Uradno glasilo Ob;ine Vodice, [t. 2/2005) \upan Ob;ine Vodice objavlja 

RAZPIS ZA DRU|INSKO LETOVANJE 

Ob;ina Vodice razpisuje letovanje za dru\ine iz na[e ob;ine, ki imajo stalno prebivali[;e v Ob;ini Vodice in zaradi trenutne materialne
ogro\enosti svojim otrokom ne morejo zagotoviti letovanja. 

Kriterij za dodelitev letovanja je [tevilo otrok in cenzus, dolo;en v 25a ;lenu Zakona o socialnem varstvu (Uradni list RS, [t. 36/04), 
ki je lahko pove;an za 20% od cenzusa, z upo[tevanjem socialnih razmer upravi;enca.

Do sofinanciranja letovanja niso upravi;ene dru\ine, ki razpolagajo z vsaj enim od naslednjih premo\enj>
- stanovanjem oziroma hi[o, ki se ne uporablja za stalno bivanje,
- stavbnim zemlji[;em,
- kapitalskimi nalo\bami oziroma dele\i,
- drugimi prihodki in odhodki od premo\enja, 
- drugim premo\enjem ve;je vrednosti. 

{tevilo sofinanciranja letovanj je omejeno z vi[ino sredstev ob;inskega prora;una. Okvirni znesek je 500.000 sit.

Prijava na razpis<

Vloge se oddajo na naslov> Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice, osebno ali po po[ti v 15 dneh od objave razpisa!!
Vlogi je potrebno prilo\iti>

- potrdilo o stalnem prebivali[;u dru\ine,
- potrdilo o premo\enjskem stanju,
- dokazila o bruto dohodkih in osebnih prejemkih iz preteklega leta, ugotovljenih v odlo;bah o dohodnini dru\inskih ;lanov, v odlo;bah

o odmeri davka od dohodkov iz dejavnosti in dokazila o neobdav;ljivih dohodkih in osebnih prejemkih. V dohodek dru\ine se v[teva-
jo tudi pokojnine in nadomestila v skladu s predpisi o pokojninskem in invalidskem zavarovanju, pre\ivnine ter osebni prejemki, ne
glede na to, ali je zavezanec za pla;evanje dohodnine. 

- katastrski dohodek,
- dokazila o prejemkih od ob;asnih in za;asnih del,
- izjavo o razpolaganju s premo\enjem (obrazec dvigniti v sprejemni pisarni Ob;ine Vodice).

Termini za letovanje v po;itni[kih domovih<

Glede rezervacij, pogodbe in pla;ila lahko povpra[ate na Zavodu za letovanje in rekreacijo otrok, Trg prekomorskih brigad 1, Ljubljana
na tel> 01/5132-650 in 01/5132-662 (g. Toma\ Zadnikar).

po;. dom termin [t. dni cena paketa/odrasli cena paketa/otroci

PIRAN 26.06.-05.07.2006 10 61.200,00 sit 45.900,00 sit

SAVUDRIJA 08.07.-15.07.2006 8 47.600,00 sit 35.700,00 sit

PORE: ({padi;i) 10.07.-19.07.2006 10 57.600,00 sit 43.200,00 sit

Ob;ina Vodice prispeva svoj dele\ tako, da pokrije stro[ke v vi[ini>
- za prvega otroka 25%,
- za prvega in drugega otroka 50%,
- za tretjega otroka 75%,
- za ;etrtega otroka in naslednje Ob;ina Vodice pokrije stro[ke v celoti.

Datum> 18.04.2006
{tevilka> 129-01/06-001 |upan Ob;ine Vodice

Brane Podbor[ek, univ.dipl.ekon.



9

Ob;inska uprava poro;a

V februarski [tevilki smo vas 

seznanili z za;etkom postopka za

prodajo ob;inskih zemlji[;, ki se

nahajajo v obmo;ju urejanja 

{S 14/1-1 Vodice (1. faza-del).

Ob;inski lokacijski na;rt (OLN) sredi

Vodic je izdelal  Biro za arhitekturo,

urbanizem in oblikovanje, na 17. redni

seji 18.5.2005 pa ga je sprejel

Ob;inski svet. Sedaj se nadaljuje

postopek za pridobitev gradbenega

dovoljenja za izgradnjo infrastrukture.

V OLN je predvidena gradnja 32 novih
stanovanjskih objektov na zemlji[;ih, ki
merijo med 500 in 800 m2. Za prodajo
zemlji[; je bila pripravljena predhodna
strokovna cenitev, ki bo podlaga za 
izhodi[;no ceno, saj bo v skladu z Uredbo 
o pridobivanju, razpolaganju in upravljanju
s stvarnim premo\enjem dr\ave in ob;in
prodaja potekala na javni dra\bi. 

Glede na to, da so na obmo;ju OLN lastniki
nekaterih parcel fizi;ne osebe, so bili z
njimi opravljeni dogovori, ki \e dobivajo
pravnoformalno obliko. Gre za odkupe,
prodaje oz. zamenjave zemlji[; v skladu 
s cenitvenim poro;ilom.

Kak[en je interes za odkup? Na pisanje v
omenjenem februarskem ;lanku je bil zelo
lep odziv. Oglasilo se je kar nekaj
doma;inov in nekaj interesentov iz drugih
krajev, ki bi \eleli graditi in \iveti v
Vodicah. Ve;ina je spra[evala po 
terminskem planu in ceni odkupa. 

Dosedanje aktivnosti Komisije za vodenje
in nadzor postopka razpolaganja s stvarnim
premo\enjem Ob;ine Vodice potekajo po
na;rtu. Javna objava - razpis naj bi bil
pripravljen konec maja oz. v za;etku junija.
Do takrat je vselej mogo; informativni
pogovor in ogled  OLN na Ob;ini Vodice.   

Interes za
odkup

zemlji[; je
dokaj velik

Rado :uk, vi[ji svetovalec II

Na podlagi 7., 8., 9. in 10. ;lena Zakona o [portu (UL RS, [t. 22/98, 27/02) in 7. ;lena Pravilnika o vrednotenju [portnih

programov v Ob;ini Vodice (Uradno glasilo Ob;ine Vodice, [t. 10/01) objavlja Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice,

JAVNI RAZPIS
ZA SOFINANCIRANJE {PORTNIH PROGRAMOV 

V OB:INI VODICE ZA LETO 2006
I. PREDMET JAVNEGA RAZPISA>
Za uresni;evanje programskih nalog [porta se iz prora;una Ob;ine Vodice za leto 2006
sofinancirajo naslednje vsebine>
- interesna [portna vzgoja pred[olskih in [oloobveznih otrok,
- [portna vzgoja [oloobveznih otrok,
- [portna vzgoja otrok, usmerjenih v kakovostni in vrhunski [port,
- [portna in interesna vzgoja mladine,
- [portna vzgoja mladine, usmerjene v kakovostni in vrhunski [port,
- [portna vzgoja mladine s posebnimi potrebami,
- [portna rekreacija,
- [port invalidov,
- izobra\evanje, usposabljanje in izpopolnjevanje strokovnih kadrov v [portu,
- delovanje dru[tev, ob;inskih in drugih zvez ter zavodov na lokalni ravni.

II. Na javnem razpisu lahko sodelujejo naslednji izvajalci [portnih programov>
- [portna dru[tva in klubi, registrirani po Zakonu o dru[tvih<
- zveze [portnih dru[tev, ki jih ustanovijo [portna dru[tva ali klubi<
- zavodi, zasebniki ali druge organizacije, ki so na podlagi zakonskih predpisov 

registrirane za opravljanje dejavnosti na podro;ju [porta<
- zavodi s podro;ja vzgoje in izobra\evanja.

III. Pravico do sofinanciranja [portnih programov imajo nosilci in izvajalci [portne
dejavnosti, ki izpolnjujejo naslednje pogoje>

- imajo sede\ v ob;ini Vodice<
- imajo zagotovljene materialne, prostorske, kadrovske in organizacijske pogoje za ure-

sni;itev na;rtovanih [portnih aktivnosti<
- imajo organizirano redno dejavnost, za katero so registrirani vsaj eno leto<
- imajo zagotovljeno redno vadbo najmanj 36 tednov v letu<
- imajo kot dru[tva urejeno evidenco ;lanstva in pla;ano ;lanarino<
- redno letno dostavljajo ob;ini podatke o ;lanstvu, poro;ila o realizaciji programov in

dose\enih rezultatih ter plan na;rtovanih aktivnosti.

IV. Sredstva prora;una za sofinanciranje [portnih programov bodo razdeljena skladno s
pogoji, merili in normativi, ki jih dolo;a Pravilnik o vrednotenju [portnih programov v
Ob;ini Vodice (Uradno glasilo Ob;ine Vodice, [t. 10/01)  ter v okviru sredstev 
zagotovljenih v sprejetem prora;unu za leto 2006. 
Dodeljena sredstva morajo biti porabljena do 31.12.2006.
V. Okvirna vrednost sredstev za javni razpis je> 4.500.000,00 SIT. 
VI. Izvajalci morajo [portne programe obvezno prijaviti na prijavnih obrazcih, ki so 
sestavni del razpisne dokumentacije in prilo\iti ustrezna dokazila, zahtevana z razpisom. 

Obrazci za prijavo  bodo na voljo po objavi javnega razpisa na Ob;ini Vodice, Kopitarjev
trg 1, Vodice, v ;asu uradnih dni (ponedeljek, sreda, petek).

VII. ZADNJI ROK ZA PRIJAVO JE 30.5.2006.
Prijave po[ljite v zaprtih kuvertah z oznako “{PORT 2006- prijava na javni razpis”, 
s pripisom “ne odpiraj”, na naslov Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice. Na 
kuverti mora biti tudi ime in naslov prijavitelja.
Opozorilo> Upo[tevajo se samo prijave, ki bodo poslane v zahtevanem roku. Po preteku
roka za prijavo se nepravo;asno posredovane prijave vrnejo po[iljatelju!

VIII. Z vsemi izbranimi izvajalci [portnih programov bo podpisana pogodba o 
sofinanciranju izvedbe [portnih programov v Ob;ini Vodice za leto 2006.

IX. Dodatna pojasnila lahko dobite v ;asu uradnih ur na tel. 01/833 26 18.

Datum> 18.4.2006
{tevilka> 671-01/06-001 |upan Ob;ine Vodice

Brane Podbor[ek, univ. dipl. ekon.
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Igri[;a  bodo urejena do konca leto[njega
leta, razen igri[;a pri [oli. Na ta na;in \eli
Ob;ina Vodice prispevati k temu, da se ;im
ve; ob;ank in ob;anov aktivno vklju;i v
[portne aktivnosti, ki so pravzaprav tudi
pomemben del dru\enja, prijateljevanja in
koristnega pre\ivljanja prostega ;asa.
Ureditev igri[; se navezuje tudi na
aktivnosti, ki te;ejo v okviru akcije
“Podarimo si zdravje”. {port, zdravje in
okoljevarstvo gredo z roko v roki.

Posebna zahvala za pobudo gre Ob;ini
Vodice in [e zlasti \upanu, ki se je osebno
zavzel za ureditev igri[;. Dobro se namre;
zavedamo, da so urejeni [portni objekti
nekega kraja pomemben pokazatelj ravni
ozave[;enosti, kulture in organiziranosti
prebivalcev, ki tam \ivijo. Kar spomnimo se
propadajo;ih [portnih objektov pri nas in
drugih slovenskih krajih, o katerih smo
lahko sli[ali iz razli;nih medijev. Urejeni
[portni objekti pa so v ponos kraju in 
njihovim prebivalcem, zato lahko tak[no
pobudo z veseljem pozdravimo. 

Nova igri[;a
v ob;ini

Vodice
Lilijana Djerkovi;, prof. soc. in zgod.

V Ob;ini Vodice se bodo v leto[njem

letu odprla tri [portna igri[;a. Od

teh je najve;je pri O{ Vodice, ki bo

sodobno opremljeno in v skladu 

s standardi, ki danes veljajo 

v sodobnem svetu.

Za izveden sistem za centralno ogrevanje
stavbe s pomo;jo toplotne ;rpalke,
name[;en v skladu z veljavnimi 
predpisi, zna[a vi[ina nepovratnih sredstev
40% cene toplotne ;rpalke z vklju;enim
prenosnikom za zajem energije okolice,
vendar najve; 500.000 SIT.

C. Vgradnja fotovoltai;nih sistemov za
proizvodnjo elektrike

Za izveden fotovoltai;ni sistem za
proizvodnjo elektrike, name[;en v skladu z
veljavnimi predpisi, zna[a vi[ina nepovratnih
sredstev 600 SIT/Wp vgrajenih modulov
son;nih celic (PV modulov), vendar najve;
500.000 SIT za celoten sistem.

Prvo odpiranje vlog bo 4. maja 2006.
Naslednja odpiranja, ki se bodo izvajala do
porabe sredstev po zaporedju predlo\enih
vlog na po[ti (datum, ura, minuta po[tnega
\iga), bodo  06.07.2006 in 07.09.2006.
Prosilci bodo o rezultatu obve[;eni v roku
90 dni od dneva odpiranja vloge. 

Razpisno dokumentacijo naro;ite do
objave o zaklju;ku javnega razpisa s pisnim
zahtevkom na naslov sofinancerja> RS,
MOP, Direktorat za evropske zadeve in
investicije, Sektor za aktivnosti u;inkovite
rabe in obnovljivih virov energije,
Dimi;eva 12, Ljubljana, po faksu (01) 300 69
91, preko spleta http>//www.aure.si, na
voljo pa je tudi v sprejemni pisarni Ob;ine
Vodice v ;asu uradnih ur.

Za dodatne informacije in pojasnila o
razpisu so vam predstavniki Sektorja za
aktivnosti u;inkovite rabe in obnovljivih
virov energije na razpolago po tel. (01) 300
69 90 vsak ponedeljek in sredo med 9. in
12. uro.

Nepovratna sredstva se dodeljujejo za
naslednje ukrepe>
A. vgradnjo solarnih sistemov za ogrevanje

vode,
B. vgradnjo toplotnih ;rpalk za centralno

ogrevanje prostorov,
C. vgradnjo fotovoltai;nih sistemov za

proizvodnjo elektrike.

Na razpisu lahko sodelujejo posamezna
gospodinjstva na obmo;ju Republike
Slovenije, ki so izvedla enega ali ve; 
ukrepov, ki so predmet razpisa.
Nepovratna sredstva se bodo dodeljevala
za izvedene ukrepe, ki so v funkciji 
delovanja od 01.04.2005 naprej. Funkcija
delovanja sistema se dokazuje z datumom
ra;una za vgradnjo oziroma monta\o
posameznega ukrepa.

Osnovni pogoj za dodelitev nepovratnih
sredstev je popolna vloga. Iz dokumentacije
za posamezno vlogo mora biti razvidno, da
je ukrep izveden ustrezno z razpisanimi 
kriteriji in da je vloga ustreza pogojem iz
razpisne dokumentacije.

Kriteriji za dolo;itev vi[ine nepovratnih
sredstev>
A. Vgradnja solarnih sistemov za ogrevanje

vode
Za izveden sistem za pripravo tople vode s
pomo;jo energije sonca, ki je sestavljen iz
sprejemnikov son;ne energije (kolektorjev),
hranilnika toplote (bojlerja) in ostalih 
pripadajo;ih elementov in je name[;en v
skladu z veljavnimi predpisi, zna[a vi[ina
nepovratnih sredstev 30.000 SIT/m2

absorberske povr[ine vgrajenih sprejem-
nikov son;ne energije (SSE), vendar najve;
500.000 SIT.
B. Vgradnja toplotnih ;rpalk za centralno

ogrevanje prostorov

Javni razpis 
za finan;ne spodbude

investicijskim ukrepom za izrabo obnovljivih virov
energije v gospodinjstvih za leto 2006

MOP, Sektor za aktivnosti u;inkovite rabe in obnovljivih virov energije> Miran Sirc, univ. dipl. org.

Javni razpis je bil objavljen v Uradnem listu RS 7. aprila 2006. Sofinancer, Ministrstvo

za okolje in prostor, za leto 2006 z nepovratnimi sredstvi v skupni vi[ini 205 mio SIT

spodbuja izvedbo investicijskih ukrepov za izrabo obnovljivih virov energije v 

gospodinjstvih.

Ministrstvo za okolje in prostor letos tem ukrepom
namenja 205 mio SIT.
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Spo[tovane uporabnice in uporabniki javnega
avtobusnega potni[kega prometa, zavedamo
se, da bi bilo nekorektno kr;iti \e tako 
relativno pi;el obseg rednih avtobusnih linij,
zato smo se s prevoznikom, ljubljanskim LPP-
jem, dogovorili, da se vozni red v ;asu
potrebnih obvozov zgolj prilagodi. Vse
stro[ke, povezane s podalj[anjem linij, bo
prevzela Ob;ina Vodice. Spremenjen vozni
red prilagamo v nadaljevanju. Predvidoma bo
v veljavi med 08.05. in 31.08.2006. S to;nimi
informacijami o terminih popravljenega
voznega reda, kakor tudi z vsemi spremembami
(npr. medprazni;ni vozni red, sezonski vozni
red v juliju in avgustu), vas bodo pravo;asno
seznanjali va[i avtobusni vozniki. Aktualne
vozne rede boste lahko poiskali tudi na 
internetnih straneh Ljubljanskega potni[kega
prometa http>//www.jh-lj.si/lpp. 

Prilagojene bodo tudi [olske vo\nje, [olarji in
njihovi star[i pa so bili o tem \e posebej
obve[;eni. Tudi pri tem smo se dr\ali na;ela,
da naj bi [olarji v kar najmanj[i mo\ni meri
ob;utili potrebne spremembe. Brez njih pa
seveda ne bo [lo. :as vo\nje se bo podalj[al
za pribli\no deset do petnajst minut, 
spremenjene bodo lokacije vstopne in 
izstopne (kon;ne) postaje, ker vo\nja 
avtobusa skozi Utik in Bukovico ne bo
mogo;a. 

Spreminjanje voznih linij, na katere ste
posamezniki tako ali druga;e vezani, 
v nobenem primeru ni dobrodo[lo, vendar
smo se potrudili, da vas bo to nujno prilagajanje
kar najmanj prizadelo. Z izvajalcem smo
dogovorjeni, da bodo poskrbeli za ustrezno
signalizacijo na gradbi[;u, zavarovali bodo
nevarne odseke. {e enkrat pozivamo, da ta
opozorila dosledno upo[tevate ter da se na
gradbi[;u ne zadr\ujete ve;, kot je nujno
potrebno. Verjamemo, da boste pozneje z
vo\njo po novo urejeni cesti Bukovica -
Koseze zadovoljni prav vsi ob;ani. 

Dela na glavni lokalni cesti
Bukovica - Koseze potekajo

skladno s terminskim planom
Miran Sirc, univ. dipl. org.

Kot smo vas ves ;as seznanjali in kot

ste morda \e tudi sami opazili, so dela

pri temeljiti rekonstrukciji glavne

lokalne ceste Bukovica - Koseze sedaj

\e v polnem teku. Dela potekajo skladno

s terminskim planom, o katerem smo

pisali v prej[nji [tevilki. V ;asu gradnje

se ne bo mo; izogniti ob;asni popolni

zapori ceste, ;emur bo potrebno 

prilagajati tudi avtobusne linije.

V ;asu popolne
zapore ceste bodo
spremenjene
[olske in redne
avtobusne linije
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V Ob;ini Vodice in {portni uniji Slovenije
se zavedamo tesne povezanosti med 
[portom in zdravjem. Na[ cilj je razvoj
[porta za vse, [e posebej za mlade. Med
njimi jih vse ve; i[;e re[itev v drogah, mi
pa smo prepri;ani, da je bolje izbrati [port.
V njem lahko mladi spro[;ajo svojo 
energijo, spoznavajo sebe in druge na 
pozitiven na;in. Z bolj[o telesno in
psihi;no kondicijo je vsakdo tudi la\je kos
vsakodnevnim stresnim situacijam.   
V poznem pomladnem ;asu se bomo 
27. maja zapodili na igri[;a. Mlado in staro 
(za udele\ence namre; ni nikakr[nih
starostnih omejitev) se bo med seboj
pomerilo v treh [portih> nogometu, ko[arki
in rolanju. Dogodek bomo popestrili z 
raznimi aktivnostmi, kot so risanje s 
kredami, predstavitev gasilske opreme in
prikaz vaj. Vse skupaj pa bo na obeh 
prizori[;ih spremljala glasba. Za zaklju;ek
pa se bosta tako kot lani ob odprtju igri[;a
na Skaru;ni med seboj pomerili ekipi 
svetnikov in \upana Ob;ine Vodice in
doma;ini s Skaru;ne. 

Izpolnjene prijavnice po[ljite na naslov>
Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice
Pripis> Veter v laseh ali po[ljite na 
elektronski naslov> info@vodice.si

Zmagovalci v posameznih kategorijah se
bodo uvrstili na zaklju;no prireditev te
akcije. Da pa bodo stvari potekale ;im bolj
teko;e, bodo pri akciji sodelovali tudi
Kraljevski klub Vodice, Prostovoljno 
gasilsko dru[tvo Polje in Mladinski center
Vodice.

Nogomet< Skaru;na
Kategorija Starost
1. 10 - 12 let
2. 13 - 15 let
3. nad 15
Ekipo sestavljajo 3 ;lani + rezerva.Ves ;as
igranja mora v ekipi nastopati najmanj en
mo[ki predstavnik in najmanj ena \enska
predstavnica iste ekipe.

Ko[arka< Polje

Kategorija Starost
1. do 15. leta
2. nad 15. let

Ekipo sestavljajo 4 igralci, (od tega dva
mo[ka predstavnika in dve \enski 
predstavnici) + ena rezerva.Predlagamo
dve kategoriji> udele\enci do 15. leta in
udele\enci nad 15. letom starosti.

Slalom - Rolanje< Polje

Kategorija Starost
1. dekleta do 15. leta
2. fantje do 15. leta
3. dekleta nad 15 let
4. fantje nad 15 let

Merjenje ;asa. Obvezna za[;itna ;elada in
oprema.Obvezna za[;itna ;elada in 
oprema.

Mladi, pozor!
Katarina Banko

Veter v laseh, [port je
\ivljenje, s [portom
proti drogi!

“Veter v laseh, [port je \ivljenje, s [portom proti drogi.” Tako se imenuje akcija, ki jo

\e od leta 1996 naprej organizira {portna unija Slovenije. Glavni namen je

ozave[;anje mladih o [kodljivosti prekomernega u\ivanja drog. Mladim \elijo

ponuditi alternativo, kako si na zdrav na;in zapolniti prosti ;as. Na pobudo

\upana Braneta Podbor[eka se je letos tovrstnim ciljem pridru\ila tudi Ob;ina

Vodice. V soboto, 27. maja, ob 13. uri se bo za;ela prireditev na dveh prizori[;ih. Na

Skaru;ni in v Polju se bodo skupine trojk pomerile v malem nogometu, organizirali

bomo turnir v ko[arkarskih ;etvorkah in v slalomu na rolerjih. 

“VETER V LASEH, S {PORTOM PROTI DROGI”

PRIJAVNICA
Udele\il/i se bom/o tekmovanja v [portni panogi (obkro\i)<

* KO{ARKA (ekipa 4+1 rezerva)

* NOGOMET (3+ 1 rezerva)

* ROLANJE (tekmovanje posameznikov)

:lani ekipe>
Ime in Priimek Starost

Predavanja je izvajala EVROPA DONNA
(Evropska zveza za boj proti raku dojk),
katere osnovni cilj je skrb za enake
mo\nosti \ensk do zgodnjega odkrivanja
bolezni, primerno in u;inkovito zdravljen-
je in uspe[na rehabilitacija ter podpora 
bolnicam. 

Podarimo si
zdravje

Lilijana Djerkovi;, prof. soc. in zgod.

Na pobudo \upana Braneta Podbor[ka

je Ob;ina Vodice v mesecu aprilu orga-

nizirala predavanje o bolezni “rak na

dojki” za vso \ensko populacijo iz na[e

ob;ine. Osnovni namen predavanja je

ozave[;anje \ensk in je del 

preventivnih ukrepov oziroma prvi

korak za \enske, ki \elijo aktivno

prispevati k za[;iti svojega zdravja.

Zato je tudi ta akcija prva v vrsti

aktivnosti, ki se bodo zvrstile na temo

“Podarimo si zdravje”. To je ena od

[tevilnih aktivnosti na temo zdravja,

saj nas 7. april, Svetovni dan zdravja,

opozarja na [tevilne nepravilnosti in

nezavzetost dru\be do najpomembnej[e

;lovekove dobrine. Akcije bodo sledile

do konca tega leta. 
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Zaradi ;edalje hitrej[ega tempa \ivljenja,
zaradi vse ve;jih zahtev, ki nam jih 
postavlja sodobni na;in \ivljenja, zaradi
pomanjkanja fizi;ne aktivnosti, nezavzetosti
za spremljanje stanja lastnega telesa in
tudi drugih vzrokov hitro nara[;a [tevilo
obolelih za rakom in drugimi sodobnimi
boleznimi. Tak[ne razmere so pravzaprav
posledica trenutno prevladujo;ega na;ina
\ivljenja, ki pa jih lahko v veliki meri
zmanj[amo, ;e jih \e ne moremo povsem
odpraviti. Znano je, da se z zgodnjim 
odkrivanjem bolezni [tevilo te\ko obolelih
in predvsem [tevilo smrtnih primerov
krepko zmanj[a. Zdravljenje je v tem
primeru kraj[e, za pacienta manj naporno,
rezultati pa so v ve;ini primerov zelo 
spodbudni.
V Ob;ini Vodice se dobro zavedamo, da
zdravje ni najpomembnej[e le za
posameznika, pa; pa tudi za [ir[e okolje, za
celotno ;love[ko skupnost. Menimo, da bi
dru\ba morala odlo;neje ozave[;ati ljudi o
pomenu zdravja in o ukrepih, ki jih vsakdo
lahko stori sam, da je verjetnost bolezni
;im manj[a. Prav zato smo se odlo;ili, da 
v ta proces aktivno pose\emo in da
dose\emo, da bodo ljudje v na[i ob;ini [e
bolj kakor doslej skrbeli za svoje zdravje in
za zdravje svojih najbli\jih. Skrb za dobro
zdravje pa se seveda ne za;ne [ele takrat,
ko bolezen posameznika \e prizadene,
ampak mnogo prej, \e v mladosti, ko si
lahko s [tevilnimi aktivnostmi in zdravim
na;inom \ivljenja predvsem sami 
izgradimo dobro osnovo, ki pa jo moramo
seveda z leti primerno nadgrajevati. Zato je
treba mlade v [oli, doma in drugod 
primerno izobra\evati, da bodo znali ceniti
in varovati svoje zdravje.
S [tevilnimi aktivnostmi, ki jih 
pripravljamo in ki so naravnane k skrbi za
[e bolj[e zdravje na[ih ob;ank in ob;anov,
\elimo tvorno sodelovati v preventivnih
dejavnostih na zdravstvenem podro;ju.  

Po lanskoletnih uspe[nih kratko;asnicah,
ki so presegle vse rekorde, smo na Ob;ini
Vodice skupaj z mladimi Mladinskega 
centra Vodice letos [e bolj zagrizeno za;eli
pripravljati program Po;itni[kih
kratko;asnic. Leto[njega bomo zastavili [e
bolj razgibano in igrivo. Na pobudo \upana
Braneta Podbor[ka bomo dosedanje 
dogajanje raztegnili ;ez oba poletna meseca,
julij in avgust. Skupno bodo Kratko;asnice
tako potekale [est tednov, v katerih bomo
poskrbeli za vse starostne skupine
osnovno[olcev in vrt;evskih otrok. 

Ob;ina Vodice tako kot vsako leto zagotovi
tudi malico, nezgodno zavarovanje in 
prevoz otrok do mest, kjer se
kratko;asnice dogajajo. Na \alost se bomo
zaradi lanskoletne prenatrpanosti
posameznih kratko;asnic bolj dosledno
dr\ali postavljenih omejitev [tevila
udele\encev, tako da star[e prosimo, da
otroke prijavijo pravo;asno, saj bomo 
prijave sprejemali  le do zapolnitve
zmogljivosti. Zgornja meja števila otrok 
v posamezni kratko;asnici je 25.  

Zgibanko z vsemi informacijami bodo 
otroci dobili v Osnovni [oli Vodice in Vrtcu
Vodice do konca [olskega leta (konec
meseca maja). Seveda pa boste lahko
bro[uro dobili tudi na sede\u Ob;ine
Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice. Letos
bomo sprejemali izklju;no otroke, ki 
stanujejo v ob;ini Vodice. S tovrstnimi
omejitvami bi radi zagotovili predvsem
varnost udele\encev in hkrati ohranili
kakovost posamezne kratko;asnice. 

Letos vabimo vse dijake in [tudente Ob;ine
Vodice, ki jih veseli delo z otroki, da se
pridru\ijo skupini animatorjev iz preteklih
let. Poletno delo v doma;em kraju vam
zagotavlja prijetno pre\ivljenje poletnih
dopoldnevov in dodatni vir zaslu\ka. Za
vse zainteresirane bo sestanek v ;etrtek, 
4. maja, v sejni sobi nad dvorano
Kulturnega doma Vodice ob 18. uri. Veseli
bomo tudi vsakr[nih predlogov, kako bi
lahko [e bolj izpopolnili program POK
2006.

Se vidimo poleti! 

Po;itni[ke
kratko;asnice

2006

Katarina Banko

PO:ITNI{KE KRATKO:ASNICE 2006

VABILO!

Vse dijake in [tudente, 
ki jih veseli delo z otroki vabimo, da se udele\ite sestanka
za animatorje Po;itni[kih kratko;asnic 2006, ki bo ;etrtek,

4. maja, v sejni sobi (nad dvorano Kulturnega doma
Vodice) ob 18. uri.

Vabljeni vsi, ki ste \e bili na[i animatorji in tisti,
ki si to [e \elite postati!

Leto je naokoli!

Kje bo[ poleti? Kako bo[ izkoristil

prosti ;as? To sta verjetno naj-

pogostej[i vpra[anji ob koncu

[olskega leta med u;enci. Ob;ina

Vodice vam tako letos pripravlja 

[e pestrej[i program Po;itni[kih

kratko;asnic, ki bodo otrokom

omogo;ile [e kakovostnej[e 

pre\ivljanje po;itnic.
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V tem delu ob;ine letos ni predvidenih
ve;jih investicij, bo pa vseeno opaziti nekaj
sprememb. Tako lahko na Gmajnici \e kmalu
pri;akujejo javno razsvetljavo, obenem pa
tudi popravilo in raz[iritev ceste - a samo ;e
se bodo uspeli dogovoriti tako, da ta ne bo
o\ja od 3,50m. V ta namen bo sklican [e
poseben sestanek pred za;etkom gradnje.
Bolj svetlo bo odslej tudi na Skaru;ni, in
sicer proti avtocesti (proti Tinku), novo
podobo pa bosta dobila [e vrtec in
pokopali[;e< pri prvem je potrebno obnoviti
streho, pri drugem pa mrli[ko ve\ico.
Udele\enci so izpostavili [e problem
preskrbe s pitno vodo na Gmajnici, kjer
pred kratkim po;enacev ni bila zamenjana.
|upan Brane Podbor[ek je zagotovil, da
bodo ukrepali takoj.
Tudi pozneje je beseda [e ve;krat tekla 
o vodi. Va[;ane je zanimala usoda vrtin 
v bli\njem gozdu, a je \upan pojasnil, da
Ob;ina Vodice sploh ni ve; njihov lastnik.
Poleg tega pa vrtine tako ali tako niso 
dolgoro;na re[itev, zato je treba ;im prej
urediti zadeve na Krvavcu. Osemletni 
program cevovodnega sistema je \e 
v pripravi in Ob;ina poudarja, da je voda
zagotovo prioriteta. Nasprotno pa 
v primeru ceste skozi Skaru;no ni mogo;e
ukrepati, saj ta ni v ob;inski pristojnosti.
Prav tako letos [e ne bo re[eno vpra[anje
protihrupnih ograj ob avtocesti, in sicer
med drugim zato, ker so odnosi z DARS-om
(zaradi cestninske postaje) zelo slabi. Za
zdaj stoji tudi projekt ;istilne naprave, saj
postopek na upravnem sodi[;u [e ni
kon;an. V zvezi s tem je \upan pozval ;lane
Iniciativnega odbora, da se ponovno
pogovorijo in sprejmejo kompromis.
Predlagal je nespremenjeno lokacijo
;istilke, a s kanalom, ki gre mimo Skru;ne
ali pod njo, kar se je zdelo vsem dokaj
sprejemljivo. Bilo je sicer nekaj vro;e krvi
okrog (ne)priklju;itve Skaru;ne na 
kanalizacijsko omre\je, vendar je \upan
zagotovil, da [e vedno velja njegova 
obljuba o sistemu od spodaj navzgor. 
To pomeni, da bo v trenutku, ko bo znana
usoda ;istilne naprave, namenjen tudi
denar za kanalizacijo na Skaru;ni. 
Nekaj va[;anov je ponovno predlagalo
priklju;itev na Dom\ale, a so dobili 
pojasnilo, da je tak[na re[itev teoreti;no

Zbor ob;anov za vasi
Skaru;na, Vojsko, Povodje 

Eden izmed zadnjih zborov ob;anov je bil 20. 3. v dvorani na Skaru;ni. 

Tu smo precej dolgo razpravljali o prora;unskih postavkah, o vodi in 

o kanalizaciji. Brez ;istilne naprave jasno ni [lo, vendar je bil pogovor kar

konstruktiven.

Jerneja Kimovec

sicer mo\na, vendar bi jo bilo zelo te\ko
realizirati. Ob;ina se torej [e vedno 
zavzema za prvotno lokacijo, predlagan
kompromis pa bo morda le zadovoljil obe
strani.

In kaj so o zboru menili udele\enci?

Bo\idar Fister
V[e; mi je bilo 
predvsem to, da
smo se letos uspeli
mirno pogovoriti. 
V prej[njih letih
nisem bil navajen na
tak[en dialog, zato
res nimam nobenih pripomb.

Stanislav Meden
Ob;ni zbori se mi
zdijo zelo koristni.
Pravzaprav bi se
morali [e ve;krat
tako zbrati in
pogovoriti, pa do
marsikatere prob-
lemske situacije sploh ne bi pri[lo. Ljudje
so tisti, ki najbolje poznajo problematiko
svojega kraja, zato je treba z njimi ;im ve;
komunicirati. Samo obljube niso dovolj,
potrebno se je o stvareh temeljito pogovoriti
in jih nato tudi izvesti, to je edini na;in za
re[evanje zapletov. Sem zadovoljen,
;eprav menim, da je [e kar nekaj stvari, 
o katerih bi se dalo razpravljati.

Breda Bernot
Povedano je bilo pravzaprav vse. Glavna
cesta je dr\avna, tako da se za zdaj ne da
ni; narediti, za manj[e lokalne ceste pa so
bili tudi dani odgovori. Ostaja pa seveda
odprto vpra[anje ;istilne naprave. |upan
je ponudil dolo;ene re[itve in vsi upamo,
da se bomo s;asoma uspeli dogovoriti, da
bodo vse vpletene strani zadovoljne. Glede
organizacije zbora pa me je najbolj zmotilo
to, da na vabilu ni bil napisan dnevni red.
Tako ljudje sploh
niso vedeli, kaj bo 
predmet razprave,
in mislim, da je bila
zato tudi udele\ba
precej ni\ja. V pri-
hodnje bo treba to
popraviti.

Naj na koncu omenim [e zanimivo dejstvo.
Letos sem namre; obiskala kar tri zbore
ob;anov in na \alost moram re;i, da na
njih nisem sre;ala prav nobene mlade
osebe, torej [olarja, dijaka, [tudenta ... Pa
ko sem \e ravno pri tem - tudi kak[no
\ensko predstavnico je bilo prav te\ko
zaslediti. Se vam res zdi, da je prihodnost
va[ega doma;ega kraja odvisna le od
(prete\no) starej[ih gospodov? Kako bomo
na primer mladi zagovarjali svoje \elje in
zahteve, ;e takrat, ko imamo prilo\nost
postavljati vpra[anja in dobiti takoj[nje
odgovore, ne izkoristimo te mo\nosti? 
V Vodicah se pripravlja nov mladinski 
center. Kaj pa v tem delu ob;ine?
Skaru;na, Polje, Repnje? Kako se
(ne)anga\iramo mladi? Ljubljana je res
blizu, pa vendar ... |ivimo tukaj in ;e sami
ne bomo dajali pobud, jih drugi zagotovo
ne bodo dajali namesto nas. Letos je
prilo\nost \e zamujena, do naslednjega
leta pa le razmislimo o tem, kako svet [e
vedno (;eprav bolj majavo) na mladih stoji.
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poudaril, da se bodo povsod tam, kjer se
bo rekonstruirala cesta,  v cestno 
infrastrukturo polagali plinovod ter 
meteorna in fekalna kanalizacija.  Na
vzpostavitev kanalizacije pa bodo morali
ob;ani po;akati do postavitve ;istilne
naprave. 
In kaj so o predstavitvi projektov

povedali ob;ani?

Ana Brank ml.<
“Zastavljeni projekt
o novem centu v
Vodicah se mi zdi
zelo dober in 
obenem nujno
potreben, saj so vse
stavbe \e zelo
dotrajane. Dvorana je bila \e med 
gradnjo slabo narejena in bi bila lahko
danes celo nevarna. Veseli me, da je v
sklopu novega centra predviden tudi nov
zdravstveni dom, ki naj bi bil v pritli;ju in
tako predvsem za starej[e la\je dostopen.
Upam, da bomo z novim centrom tudi
upokojenci dobili kak[en nov prostor za
potrebe dru[tva. Mislim, da Ob;ina Vodice
tudi na drugih podro;jih dobro dela in 
s prora;unom dobro razpolaga. Na
podro;jih, kjer se poka\ejo nujno potrebne
izbolj[ave, ob;ina kar hitro ukrepa.” 

Anton
Germovnik<
“Ideja o novem trgu
v Vodicah se mi zdi
dobra in nam
ob;anom tudi zelo
dobro predstavljena.
Nasploh sem 
z delom ob;ine 
zadovoljen in tudi na sprejet prora;un
nimam pripomb. Zdi se mi pravilno, da se
bo v leto[njem letu najve; denarja porabi-
lo za obnovo ceste med Bukovico in
Kosezami, saj je to \e dolgo ve; kot nujno
potrebno.”

|upan je spregovoril tudi o financiranju
omenjenega projekta. Trgovine bo finan-
ciral trgovec sam z lastnimi sredstvi, ravno
na tak na;in se bosta financirala tudi po[ta
in zdravstveni dom. Ves denar od prodaje
zemlji[; bo namenjen za ob;insko stavbo.
Sredstva za nov kulturni dom bo ob;ina
sku[ala pridobiti iz dr\avnega prora;una za
leto 2008. Mladinski center bodo posku[ali
financirati s pomo;jo Ljubljanske urbane
regije.
Pohvalil je tudi sodelovanje ob;ine z
\upnijo Vodice, saj v neposredni bli\ini
bodo;ega sredi[;a skupaj na;rtujejo 
gradnjo Centra za dnevno oskrbo starej[ih
ob;anov, katerega del bo namenjen tudi
domski oskrbi, ;e se bo le pokazala 
potreba po tej dejavnosti. V leto[njem letu
na;rtujejo tudi obnovo fresk v cerkvi sv.

Marjete, ki naj bi bila dokon;ana 
septembra 2007.  V Pustnicah in ju\no od
cerkve se bosta za;eli graditi dve naselji,
zato lahko pri;akujemo porast prebivalstva.
Tako kot povsod po ob;ini tudi v Vodicah
na;rtujejo zamenjavo starih vodomerov, ki
se bodo financirali iz postavke [tevnine.
Omenil je [e druge investicije po preostalih
krajih ob;ine ter spregovoril o problemu
vodooskrbe. Trenutno se celotni vodovod
napaja iz krvav[kega vodovoda, vrtina v
Kuharjevem bor[tu je prakti;no neuporabna.
JKP Vodice bo naredilo osemletni program
zamenjave salonitnih cevi z “dektil” cevmi.
Pogovor se je vrtel tudi okoli ;istilne
naprave na Gmajnici, kjer ob;ina ;aka na
dokon;no razsodbo pravnomo;nega 
gradbenega dovoljenja. Na podro;ju
prometa je \upan poudaril prizadevanja za
postavitev prehodov za pe[ce na Kamni[ki
in Brni[ki cesti ter prestavitvi trase bodo;e
obvoznice. Ob;ina si skupaj z nekaterimi
lastniki zemlji[; prizadeva, da bi trasa
bodo;e ceste potekala ju\neje od ;istilne
naprave, tako da je ne bi lo;ila od naselja.
Prosil je za podporo tej ideji in hkrati 
opozoril na nujnost obvoznice, ki bo
razbremenila Kamni[ko cesto, ki je \e sedaj
popolnoma zasi;ena s prometom. Na
podro;ju komunale na;rtujejo ureditev
pokopali[;a, kjer bodo pokrili nadstre[ek
na zahodnem delu mrli[kih ve\ic in z
odstranitvijo \ive meje zdru\ili novi in stari
del pokopali[;a.  |upan je omenil [e
vzpostavitev medob;inskega in[pektorata,
lo;eno zbiranje in odvoz komunalnih
odpadkov na deponijo Barje ter na
podro;ju kulture in izobra\evanja 
preureditev starih vrt;evskih prostorov v
knji\nico, investicije v [oli, kot so ureditev
igri[;a med [olo in vrtcem, raz[iritev
parkiri[;a, nakup kombija za potrebe 
prevozov ter druge investicije, ki jih je
podalo vodstvo [ole.
Po nazorni predstavitvi projektov je
ob;ane zanimala predvsem  vzpostavitev
plinifikacije in kanalizacije. |upan je

Zbor
ob;anov

Vodice

Krajani Vodic so se 22. marca udele\ili

[e zadnjega med zbori ob;anov, ki ga je

sklical \upan Podbor[ek. Po uvodni

predstavitvi idejne zasnove novega

sredi[;a Vodic so ob;ani dobili

natan;no predstavo o bodo;em

sredi[;u, ki naj bi se razprostiralo na

Trgu slovenske zastave in Kopitarjevem

trgu. V o\jem sredi[;u tako lahko

pri;akujejo novo po[to, zdravstveni

dom, ob;insko stavbo, trgovski 

center z vsemi pripadajo;imi 

trgovinicami, kulturni dom in po vsej

verjetnosti tudi hi[o slovenskih 

znamenitosti, o ;emer smo natan;no

poro;ali \e v prej[nji [tevilki

Kopitarjevega glasu.

Alenka, Peter
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Anton Kosec, svetnik in pod\upan<
Na Zadnji seji je bil sprejet prora;un
za leto 2006. Kako ga ocenjujete?
O prora;unu ne bi preve; govoril, ker je bil
podrobno predstavljen na zborih ob;anov,
ki so bili zelo dobro obiskani. Izrazil bi
zadovoljstvo, da je ve;ji del sredstev
namenjen vzdr\evanju in investicijam
zunaj centra Vodic, kar v primerjavi s
prej[njimi leti omogo;a enakomeren
razvoj po vsej ob;ini. Na obmo;ju volilne
enote, v kateri sem bil izvoljen, bosta 
veliki pridobitvi rekonstrukciji ceste od
Bukovice do Kosez ter ceste v {inkovem
Turnu. V Selu nas ;aka obnovitev 
centralnega kri\i[;a, v Vesci bomo
postavili avtobusno postajali[;e, v Utiku
preuredili in obnoviti Dom krajanov za
potrebe komunalnega podjetja in za 
delovanje dru[tev in drugih asociacij 
nekdanje KS Bukovica - {inkov Turn. Zelo
sem zadovoljen z uvrstitvijo zemlji[;a, na
katerem deluje SD Strahovica \e ve; kot 
50 let, v program razpolaganja z 
nepremi;ninami. Preko Zakona o [portu
smo dosegli, da je to zemlji[;e postalo 
lastnina ob;ine, sedaj pa je pri\gana zelena
lu; za brezpla;ni prenos lastni[tva tega
zemlji[;a na SD Strahovica. Na obmo;ju
Ra[ice bomo zemlji[;a z nekdanjih
agrarnih skupnosti predali v last agrarnim
udele\encem in uredili zemlji[koknji\no
stanje. Zdi se mi prav, da postanejo
zemlji[koknji\ni lastniki tisti, ki zemlji[;a
dejansko uporabljajo. Za delovanje ob;ine

je zelo dobro, da smo s sodelovanjem petih
ob;in uspeli ustanoviti medob;inski
in[pektorat, s ;imer bi odpravili t. i.
“invalidnost” na[ih odlokov. {ele z izvajanjem
kazenskih ukrepov bodo ti predpisi 
operativni.  
{e posebej ste dejavni na podro;ju
komunalne infrastrukture. Na tem
podro;ju je znaten napredek. Kaj bi
bilo potrebno [e urediti?
Iz dejstva, da sem predsednik Odbora za
infrastrukturo in urejanje prostora, izhajajo
tudi moja pod\upanska pooblastila.
Vsekakor je delo tega odbora zelo 
odgovorno in ima zelo [irok spekter 
delovanja znotraj ob;inskega sveta. Na
odborih pripravljamo prostorske akte in
odloke s podro;ja komunalne dejavnosti za
nemoten sprejem na ob;inskem svetu. 
Za najve;ji dose\ek [tejem dejstvo, da smo
\e lani dobili dovoljenje za gradnjo ;istilne
naprave pod Gmajnico. To dovoljenje je
dokon;no, saj  je prito\bo nekaterih
okoli[kih prebivalcev drugostopni organ,
Ministrstvo za okolje in prostor, zavrnil. 
Mi ;akamo na pravnomo;nost gradbenega
dovoljenja, ker je zoper   drugostopenjsko
odlo;bo vlo\ena [e to\ba na Upravno
sodi[;e. Po;akali bomo, ker resno
ra;unamo na nepovratna sredstva dr\ave
in Evropske unije, ki jih lahko dobimo le 
s pravnomo;nimi gradbenimi dovoljenji.
Kdaj torej pri;akujete izgradnjo
;istilne naprave?
Mislim, da bo to jasno [e v leto[njem letu.
Za zdaj smo se odlo;ili, da letos zgradimo
samo dovozno pot do ;istilne naprave.
Moram pa izraziti svoje stali[;e glede
morebitne podelitve koncesije za gradnjo
;istilne naprave. Lani smo ustanovili Javno
podjetje Komunala Vodice z dejavnostjo
oskrbe s pitno vodo in odvajanjem 
komunalnih voda, zato bi se bilo potrebno
maksimalno anga\irati na tem podro;ju in
;e je le mogo;e, izvesti investicijo v okviru
lastnega komunalnega podjetja. Z lastnimi
sredstvi smo zgradili tudi za;asno ;istilno
napravo v Vodicah. Zato sem kot predsednik

Nadzornega sveta v. d. direktorju JKP
Vodice predlagal, da predstavi svojo vizijo
financiranja ;istilne naprave. Izgradnja
;istilne naprave in kanalizacijski sistem je
najpomembnej[a stvar za ob;ino Vodice in
javni izziv za JPK Vodice. Realno je
pri;akovati, da bi do leta 2015 vzpostavili
ves kanalizacijski sistem povsod tam, kjer
je to mo\no.
Kaj pa ostala prizadevanja?  Verjetno
so [e drugi dose\ki. 
Drugi najpomembnej[i dose\ek je, da smo
sprejeli spremembo prostorskega plana ter
spremembo dveh odlokov o  prostorskih
ureditvenih pogojih, ki so podlaga za 
pridobivanje gradbenih dovoljenj. Dosegli
smo, da morajo biti strehe na objektih
obvezno dvokapnice, velikost gradbene
parcele minimalno 500m2, gradnje novih
hi[ pa podobne dosedanji arhitekturi.
Pomembno je tudi, da je pred kratkim
Ustavno sodi[;e zavrglo pobudo za oceno
zakonitosti prostorskega plana. |upan me
je imenoval v vrsto komisij za izbor 
koncesionarjev in izvajalcev gradenj, tako
da imam dela vedno dovolj. Veliko
pozornosti posve;am tudi “nomotehniki”
ob;inskih predpisov - t.j. vsebini in
obli;nosti aktov. S tem v zvezi ob\alujem
dejstvo, da odbor za pravne akte ne deluje.
Povrniva se [e malo na opravljanje
va[ega pod\upanskega dela. 
V prej[njem mandatu je imela ob;ina
tri pod\upane. V tem mandatu to
funkcijo opravljate samo vi. Mislite,
da je dovolj en pod\upan v ob;ini?
Zakon o samoupravi je dolo;en in vem, da
mora imeti ob;ina najmanj enega
pod\upana. Menim, da je za tako majhno
ob;ino dovolj en sam. :e bi jih bilo ve;,
potem bi vsak lahko pokrival eno podro;je.
To je stvar dogovora za naslednji mandat
in je izklju;no stvar odlo;itve \upana. 
V prej[njem mandatu so pod\upani 
pokrivali obmo;ja treh volilnih enot.
Takemu na;inu pa sem \e prej nasprotoval,
kajti [e vedno se zavzemam, da bi tak 
teritorialni princip pokrili z o\jimi deli.
Menim, da bi bilo potrebno tej temi, kateri
je bilo posve;eno toliko energije v na[em
prvem mandatu, posvetiti ve; ;asa. Takrat
so bile z odlo;bo Ustavnega sodi[;a 
razveljavljene tiste dolo;be ob;inskega
statuta, s katerimi je bilo dolo;eno 
delovanje va[kih skupnosti. V prvem 
mandatu je takratnemu  \upanu ustavno
sodi[;e nalo\ilo, da na obmo;ju nekdanje
KS Bukovica - {inkov Turn izvede 
posvetovalni referendum glede ;lenitve
ob;ine na o\je dele. Na podlagi stali[; bi
lahko ustanovili krajevne ali va[ke 
skupnosti ali obdr\ali tako enovito ob;ino,
kot jo imamo sedaj.

V tem mandatu zadovoljni
s svojim delom

Alenka Jereb

Namesto enega sogovornika sem v goste povabila kar vse. Danes vam 

predstavljamo svetnike, ki so si vzeli ;as in \eleli odgovoriti na nekaj

vpra[anj o leto[njem prora;unu, o prioritetnih nalogah in njihovih

zadol\itvah, s katerimi so se ukvarjali v [tiriletnem mandatu, in seveda 

o delu ob;inskega sveta nasploh.  

Nekateri se \al niso mogli ali hoteli odzvati, zato delo nekaterih odborov ne

more biti predstavljeno. Vseeno mislim, da boste dobili okvirno sliko dela

posameznih svetnikov in celotnega ob;inskega sveta.



Kak[na pa se vam zdi splo[na ocena
tega mandata?
Svet je v zadnjem obdobju sprejemal
odloke skupaj  z aklamacijo. Tako mi to kot
;lanu  vladujo;e ekipe oz. ob;inskega sveta
in pod\upanu godi, vendar bi vseeno kdaj
pa kdaj potreboval opozicijo, ki bi na[im
predlogom nasprotovala. Tako lahko
re;em, da pravzaprav opozicije skoraj ni.
Mislim, da smo dobri, vendar bi bili s 
konstruktivno opozicijo [e bolj[i.
Rad bi pokomentiral [e na leto[njih zborih
podrobno predstavljeno bodo;e ob;insko
sredi[;e v Vodicah. Izredno ga podpiram 
v programskem smislu. Vendar bi bilo
potrebno po mojem mnenju za tako
pomemben projekt sprejeti ob;inski
lokacijski na;rt s predhodno pridobitvijo
ve; razli;nih strokovnih re[itev prostorske
ureditve, najbolj[e z javnim nate;ajem. :e
v ob;ini sprejemamo lokacijske na;rte tudi
za nekaj hi[, bi se to obvezno moralo
narediti za tako pomembno gradnjo, kot je
sredi[;e ob;ine. Nemudoma naj se zgradi
le ob;inska upravna stavba, ureditev
ostalega pa naj se izpelje s postopkom
sprejemanja lokacijskega na;rta, seveda za
\e znane investitorje. 

Bogomir Novak<
Kako ocenjujete prora;un 2006?
Zakaj podpora prora;unu?
Prora;un je po znesku precej visoko 
investicijsko naravnan, zato mislim, da bo
denar dobro porabljen. Glede na vi[ino
sredstev in potreb, ki jih ima Ob;ina
Vodice, se bo denar dokaj dobro razdelil
med prora;unske uporabnike. 
Poleg svetni[ke opravljate tudi
funkcijo predsednika najve;jega PGD
v ob;ini Vodice. Kako se vam zdi, da je
poskrbljeno za gasilce v ob;ini?
Glede na velikost ob;ine je za gasilce dokaj
dobro poskrbljeno. Gasilstvu se nameni
dovolj denarja, s prostovoljnim delom pa
gasilci priskrbimo [e kak[en denar, da se
da pre\iveti. Na ravni ob;ine se denar
steka v Gasilsko zvezo Vodice. Tu se naredi
plan razdelitve denarja za nakup
najpotrebnej[e opreme po dru[tvih.
Oprema je draga, hitro zastari, k sre;i je ne
potrebujemo veliko, mora pa biti stalno na
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razpolago. Lahko bi kaj ve; povedal o 
gasilstvu na ravni dr\ave. Tu bi bilo lahko
bolje poskrbljeno za status gasilca, saj je
zelo te\ko usklajevati razli;ne funkcije s
slu\bo in gasilstvom. Gasilska organizacija
Slovenije od prostovoljnih gasilcev zahteva
zelo veliko. Na ravni ob;ine pa smo dosegli
v teh letih tak status, da je omogo;eno
dobro delo. Navdu[ujemo tudi mlade
rodove, ki prihajajo za nami. Najmlaj[e
lahko dobro navdu[imo in jih spodbudimo
za gasilsko dejavnost. Te\ko pa je z 
mentorji, saj je v dana[njem ;asu z mladino
te\je delati kot nekdaj. Zato mislim, da
bomo morali prav na podro;ju mentorstva
veliko delati. Ne le navdu[iti, potrebno jih
je tudi obdr\ati. To velja zlasti za najstnike,
ki obiskujejo srednjo [olo. Takrat jih kar
nekako zgubimo, vendar se spet vrnejo, ko
dokon;ajo [tudij oziroma se zaposlijo in se
nekako ustalijo. S pionirji pa je te\je delati,
saj je puberteta ;as, ko se nekako i[;ejo.
Pa se dotakniva [e splo[ne ocene 
stanja v Ob;ini Vodice?
Mislim, da se je v tem obdobju na[ega
mandata kar nekaj stvari naredilo.
Resni;no potrebujemo izgradnjo sredi[;a
Vodic, saj lahko vsak dan vidimo, kako se
nam ob;inske stavbe dobesedno podirajo
pred nosom. Novi prostori bi bili velika
motivacija in pridobitev za mlade in za vsa
dru[tva. Vemo, da godba vadi v nemogo;ih
razmerah, tudi dru[tva nimajo svojih 
prostorov. Seveda nujno potrebujemo
novo ob;insko stavbo z ustreznimi ter
primernimi prostori, ki bi bili sodobno 
urejeni in funkcionalni. Ob;inska uprava
deluje pravzaprav v baraki, ki nikakor ne
ustreza zahtevam Ob;ine. Seveda pa 
prihodki ob;ine niso tako visoki, da bi
lahko vse naenkrat naredili, potrebna bo
postopnost. Druga najnujnej[a potreba je
postavitev kanalizacije. Res mo;no upam,
da bomo znali dose;i dogovor, ki bo 
sprejemljiv za obe sprti strani. Gre za 
izpolnitev dveh pomembnih pogojev, da se
bo ob;ina kot ustanova lahko razvijala
naprej. Brez  upravnega in kulturnega 
centra ter kanalizacije to ne bo mogo;e. 
O na[em delu bodo lahko presojali volivci.
Mislim pa, da ljudje spremljajo na[e delo,
podpirajo na[a prizadevanja. So pa povsod
taki, ki so zadovoljni, in nerga;i, ki niso
nikoli zadovoljni z ni;imer.

Janez Bilban<
Podprli ste prora;un za leto 2006.
Zakaj?
Prora;un je bil sprejet v skladu z realnimi
mo\nostmi, ;eprav vemo, da so \elje vedno
ve;je od mo\nosti. Mislim, da je denar
pravilno razporejen po razli;nih
prora;unskih postavkah, tako da vsako
podro;je dobi vsaj del sredstev. Prora;un

je naravnan tako, da se ve;je investicije
izvajajo izven Vodic, tako da je poskrbljeno
za enakomeren razvoj ob;ine.
Sredstva so namenjena tudi izgradnji
novega sredi[;a ob;ine. Je usmeritev
oziroma idejna zasnova sredi[;a
prava?

Mislim, da je \e skrajni ;as, da za;nemo
razmi[ljati o sredi[;u, ki bo namenjeno
vsem ob;anom in bo nudilo prepoznavnost
kraja v regiji in dr\avi. Vesel sem in 
pozdravljam to idejo. Kako bo izvedljiva,
bodo povedali strokovnjaki, pomembno pa
je, da se je za;elo razmi[ljati v tej smeri.
Seveda ne bodo nikdar vsi zadovoljni, 
vendar ve;ina ob;anov podpira idejno 
zasnovo novega sredi[;a. Najbolj potrebna
je gotovo ob;inska zgradba, kulturni dom,
ne smem pozabiti na zdravstveni dom,
lahko bi rekli, da potrebujemo vse.
Pozitivna klima med svetniki,
ob;insko upravo in \upanom se
prena[a tudi na odnose med ob;ani.
Se s tem strinjate?
Mo;no se strinjam. Odnos \upana do vseh
svetnikov je enak, odprt je za vse 
konstruktivne pobude in predloge, ne
glede na strankarsko pripadnost. Prav
zaradi tega ne pride do prevelikih 
nasprotovanj. Ve;ina sklepov in odlo;itev
se na ob;inskem svetu sprejema s 
soglasjem, dobro je pripravljeno in 
osnovano na realnih temeljih, brez
podtikanj. Ne ;uti se strankarskih 
nasprotovanj. Ta so bila bolj prisotna na
za;etku mandata, pozneje so se umirila. 

Roman Bohinc<
Prora;un za leto 2006 je sprejet. Zakaj
ste ga podprli?
Podprl sem ga zato, ker se mi zdi, da je bil
dobro pripravljen in v okviru obstoje;ih
mo\nosti kar najbolje razporejen. Odkar
sem jaz ob;inski svetnik, se mi zdi, da je
vsa leta dobro pripravljen, kar ka\e tudi
glasovanje svetnikov, saj smo ga ve;inoma
potrdili 100- odstotno.
Vodite odbor za dru\bene dejavnosti.
Je podro;ju [olstva ter pred[olske
vzgoje namenjeno dovolj sredstev?
Seveda obstajajo [e stvari, ki bi bile
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potrebne, vendar mislim, da je bilo na tem
podro;ju kar veliko narejenega, posebej v
tem mandatu. Svetniki smo znali prisluhniti
tem potrebam, ki so prav gotovo 
prioritetne, zato o kak[nih ve;jih 
prerazporeditvah sredstev znotraj te
dejavnosti ne bi mogli razmi[ljati.
Odlo;itve v ob;inskem svetu se 
sprejemajo s soglasjem. Predvidevam,
da to ka\e na zadovoljstvo z delovanjem
sveta in uprave. Imam prav?
Za mene osebno je bil to velik izziv. Pred
nastopom mandata nisem poznal dela
ob;inskega sveta in sem se kar lep ;as
spoznaval s tem. Vendar sem se kar dobro
vklopil. Predvsem mi je v[e;, ker ima[ ve;
vpogleda v delo ob;ine, kot obi;ajni ob;an.
Gradiva za posamezno sejo je kar precej,
zato si je potrebno vzeti ;as in ga 
pre[tudirati, ;e ho;e[ poznati zadeve, 
o katerih te;e debata na posameznih sejah.
Mislim, da bomo kljub predvolilnemu ;asu
zdr\ali do konca tako konstruktivno kot do
sedaj.

Jo\e Ovija;<
Ste zadovoljni s prora;unom za leto
2006?
Zelo sem zadovoljen, saj vem, da je denar
namenjen za same potrebne stvari.
Mogo;e bi se dalo sredstva [e kje 
prerazporediti, vendar ne veliko. Leto[nji
prora;un je res dobro naravnan.
V Polju se vam obeta novo igri[;e.
Skupaj s krajani se bomo odlo;ili, kak[no
bo igri[;e, lokacija pa je \e dolo;ena.
Predvideva se izgradnja nasproti
gasilskega doma in prav je, da tudi Poljci
dobimo svoje igri[;e, ki bo namenjeno
vsem. 

Skozi Polje se na;rtuje tudi cesta.
Delajo se projekti za izgradnjo 
kanalizacije. {e vedno pa so zapleti
okoli izgradnje ;istilne naprave.
Mislite, da je izgradnja potrebna?
O cesti govorimo kar nekaj ;asa in je nujno
potrebna, ravno tako tudi kanalizacija. Za
ti dve stvari se jaz najbolj zavzemam.
Ve;ina krajanov je zelo zainteresiranih za
cesto, saj je sedanja zelo dotrajana. Veseli
smo, da smo v vasi postavili avtobusno

postajo, da ni potrebno otrokom hoditi pe[
do regionalne ceste Skaru;na-Vodice. 
Za zdaj je najpotrebnej[a kanalizacija, ki si
jo vsi zelo \elijo in tudi upamo, da nam bo
uspelo ;im prej postaviti. Takoj ko bo
re[eno na Upravnem sodi[;u, bomo lahko
za;eli z izgradnjo. Seveda pa je s tem v
zvezi povezana tudi cesta skozi Polje, saj
bomo hkrati s prenovo  izgradili tudi vso
cestno infrastrukturo.
Ste svetnik z \e dolgim mandatom.
Dvakrat ste bili izvoljeni v ob;inski
svet, enkrat ste bili zadol\eni za
komunalo. Ste bili vedno tako enotni
kot v tem mandatu?

Povedati moram, da je bilo v tem zadnjem
mandatu najve; narejenega. O vsem se da
dogovoriti, znamo se poslu[ati in
upo[tevati \elje sogovornikov. Uprava in
\upan znata prisluhniti na[im pobudam,
tako da se deluje v tisti smeri, kot jo
za;rtamo na ob;inskem svetu. Sam 
delujem v komunali in zelo sem ponosen,
da smo speljali postopke za ;im prej[njo
postavitev in izgradnjo ;istilne naprave.

Ludvik Debevc<
Svetniki ste skoraj enotno podprli
prora;un za leto 2006. Zakaj?
Ker je bil sorazmerno pravilno razporejen.
Seveda bi bila Skaru;na dele\na ve;je
investicije, ;e bi se uspeli dogovoriti o
postavitvi ;istilne naprave. Tako pa bomo
letos na Skaru;ni dobili le javno razsvetljavo
od glavne ceste proti Benku in cesto od
Gmajnice do ;istilne naprave, vse ostalo pa
;aka.
Problem ;istilne naprave [e ni re[en.
Mislite, da ga bo Ob;ini uspelo re[iti?
Mislim, da se bo to uspe[no re[ilo za obe
vpleteni strani. Upam, da ljudje, ki so sedaj
proti postavitvi ;istilne naprave na omenjeni
lokaciji, ne bodo ve; tako nasprotovali, saj
moramo iti z napredkom naprej. Nekaj
upanja prina[a ponudba \upana o 
nespremenjeni lokaciji ;istilne naprave 
s kanalom, ki bi [el mimo Skaru;ne.
Ponudbo je podal na leto[njem zboru
ob;anov. Upam, da bomo na[li skupni
dogovor.

Ste tudi klju;ar na podru\ni;ni cerkvi
sv. Lucije na Skaru;ni. Lahko govorimo
o dobrem sodelovanju med ob;ino in
\upnijo? 
Sodelovanje je dobro, saj se je za vodi[ko
cerkev namenilo 10 milijonov tolarjev za
obnovitev fresk. Lani smo na Skaru;ni
obnovili kapelico na pobudo Martina
Stanonika, ki je na svetu predlagal to
obnovitev ob 250. obletnici na[e cerkve. 
S pomo;jo Francija Petri;a, ki je poznal
rastavratorko Bersanovo, smo se v enem
tednu dogovorili za obnovo. Zanjo je
ob;ina prispevala milijon, tako da smo bili
zadovoljni.
Kako pa ste zadovoljni z delovanjem
ob;inskega sveta in uprave?
Sam sem zadovoljen, nekateri moji krajani
tudi, nekateri pa ne. 

Drago Pirc<
So usmeritve prora;una pravilne?
Usmeritve so pravilne, s strani opozicije ni
bilo zadr\kov. Levji dele\ se je usmeril 
v rekonstrukcijo ceste Bukovica - Koseze.
Zastavil se je projekt ureditve sredi[;a
Vodic, ;akamo na potrditev Upravnega
sodi[;a glede postavitve centralne ;istilne
naprave. Prora;un je naravnan tako, da se
je letos porazdelil na kraje zunaj sredi[;a
ob;ine. 
Zelo ste dejavni na podro;ju
dru[tvenega \ivljenja. Se vam zdi, da
je za dru[tva v ob;ini dobro 
poskrbljeno?
Kot predsednik Planinskega dru[tva Gams
in blagajnik godbe menim, da je za nas
dobro poskrbljeno. PD Gams dobi nekaj
sredstev iz prora;una, dru[tvo pa \ivi 
s pomo;jo ;lanarine in prostovoljnega dela
in prispevkov za tombolo, ki jih prodamo
na ob;nem zboru in s tem obogatimo na[o
blagajno. Denar, ki ga dobimo s strani
ob;ine, porabimo za jesenski izlet. 
Na splo[no lahko re;em, da je dru[tveno
\ivljenje v na[i ob;ini odli;no. Imamo
veliko dru[tev, katerih delovanje je res na
visoki ravni. Vsi bi si \eleli novih prostorov
za svoje delovanje, prav zaradi tega pa
podpiram projekt sredi[;a Vodic.



Kako pa ocenjujete splo[no dogajanje
v ob;ini?
Odli;no. Veliko je kulturnih dogajanj,
ob;inska uprava deluje na zavidljivo dobri
ravni, dobra je obve[;enost ljudi preko
lokalnega glasila, ;utiti je velik napredek
na vseh podro;jih.

Janez Koritnik<
Ocena prora;una je?
Leto[nji prora;un sprejemamo v skladu 
s prakso celotnega mandata. Narejen je
selektivno in postopoma z obdelavo na
komisijah in odborih. Med prvim in drugim
branjem je bilo [e nekaj predlogov za 
prerazporeditve. Razpolo\ljiva sredstva so
se razporedila po potrebah in pomembnostih
v tem mandatu. Ker razpolo\ljivih sredstev
ni dovolj, je bilo potrebna preu;itev vseh
potreb in tehtanje prioritet.
Vodite komisijo za prostor. Na
podro;ju prostorske politike so bile
sprejete pomembne spremembe.
Ljudje pozdravljajo predvsem
dolo;ilo, da je na obmo;ju ob;ine
mo\no graditi samo [e enostanovanjske
hi[e in ni; ve; ve;stanovanjske.
Glede na to, da je prostor, v katerem
\ivimo, last vseh prebivalcev in glede 
na demokrati;en na;in razpolaganja s
prostorom, smo na premi[ljen na;in 
sprejeli kar nekaj re[itev. Vpeljali smo jih v
prostorski razvoj kraja, poselitev
posameznih obmo;ij  pa v povezavi s 
tradicijo primestnega va[kega prostora.
Smo na sti;i[;u pomembnih prometnih
komunikacij, kar nam omogo;a, da lahko
\ivimo zelo kakovostno v lepem naravnem
okolju in koristimo dobrine velikih mest v
sorazmerno kratkem ;asu. Na[a naloga je,
da ohranimo to naravno okolje in vplivamo
na ;im bolj[o kulturo na novo grajenega
okolja. Spodbuja se gradnja s tradicionalnimi
nakloni v sodobni tehnologiji in delni 
moderni interpretaciji. Parcela, ki mora
biti velika vsaj 500 m2 je bila kot pravilo
gradnje izbrana zato, da se omogo;i
kvaliteta bivanja v novograjenih bivalnih
enotah. Tako se prepre;i tudi [pekulativno
preprodajanje zemlji[;. Dosedanja praksa
je dokazala, da vrstna ali blokovska gradnja
ni primerna za na[a naselja in na[e 
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tradicionalno grajene vasi. Vplivamo na
investitorje, da si pridobijo kakovostne
arhitekturne projekte \e uveljavljenih
avtorjev. Posebno zahteven projekt bo
izgradnja centra Vodic, ki ga bo potrebno
izpeljati na strokovni na;in, kar pomeni
veliko dela za ob;insko upravo kot tudi
ob;inski svet.
Kak[na je va[a splo[na ocena dogajanja
v ob;ini? Lahko jo ocenite tudi kot
zunanji opazovalec, saj \ivite izven
ob;ine?

Lahko smo ponosni na dru\bena dogajanja.
Iz leta v leto imamo bolj[e kulturne dogodke.
Aktivne so vse generacije, od mladinskih
dru[tev do upokojencev. Sku[amo zadostiti
potrebam vseh generacij, za ta namen pa
slu\ita tudi dvorana na Skaru;ni in Dom
krajanov v Utiku. V prihodnosti si \elim, da
bi se povrnila aktivnost Nogometnega
dru[tva izpred 30. let. 

Franc Ser[en<
So usmeritve prora;una pravilne?
Zelo, saj je bil podprt z veliko ve;ino 
svetnikov, samo en je bil proti. Leto[nji
najzahtevnej[i projekt je izgradnja ceste
Bukovica - Koseze, ki je nujno potrebna
zaradi varnih poti. Tudi gasilstvu je ob;ina
zelo naklonjena, kupili smo tri nove 
avtomobile. Pa tudi druga podro;ja so
dobro pokrita. Mislim, da je prav leto[nji
prora;un zelo investicijsko in zahtevno
naravnan.

Prihajate iz najmanj[ega kraja 
v ob;ini. Kako ocenjujete skrb za
manj[e kraje?
Izbolj[ala se je javna razsvetljava,
bogatej[i smo za dve lu;i, zgrajena sta bila
dva mostova, odkrili smo spominsko
plo[;o na[emu rojaku Matiji Ko\elju.
Najve;ja \elja pa ostaja [e neizpolnjena, to
je izgradnja kanalizacije in seveda 
centralne ;istilne naprave. Jezi me
Iniciativni odbor, ki zavira ;im prej[njo
izgradnjo ;istilne, in tako ovira celotni
razvoj ob;ine. Veliko cest prav zaradi tega
;aka, ne spla;a se jih obnavljati.  Mislim
prav na cesto skozi Polje in tudi na druge
okoli[ke ceste. :e bi popustili, bi v roku 

[tirih let razvoj ob;ine ob;utno izbolj[ali.
Vodite odbor za naravne nesre;e in
po\arno varnost. Ste se \e opredelili
glede investicij v leto[njem letu?
Mislim, da v redu delamo, ;eprav poslu[am
o;itke, da je to politi;ni odbor. Mislim, da
ima ob;ina zelo velik posluh za potrebe na
tem podro;ju. Namenjenih je ve; sredstev
za opremo in za[;itna sredstva.
{e komentar k delovanju ob;inskega
sveta.
Delovanje je na zelo visoki ravni z izjemo
dveh posameznikov, ki izstopata \e ves
mandat. Delo je usklajeno. To se vidi tudi
pri sprejetju prora;una, saj je bil z eno izjemo
potrjen in ka\e na korektno delo \upana in
uprave.

Miroslav Kragelj<
Zakaj ste podprli prora;un za leto[nje
leto?
Prora;un ob;ine je dober. Uprava in \upan
nimata mo\nosti, da bi v ta prora;un
vklju;ila kaj bistveno novega, kar mi ne bi
bilo v[e;. Sebe ne [tejem v pozicijo ali
opozicijo, ampak sem bil mnenja, da je bil
prora;un podprt z dobro obrazlo\itvijo.
Pogre[am zaklju;ne ra;une za nazaj in
predlagam, da jih da ob;inska uprava na
vpogled. Imel sem pripombe na prora;un
in [e vedno imam ob;utek, da bi bil lahko
[e bolj[i. 

Vodite Svet za preventivo v cestnem
prometu. Nekaj ukrepov za pove;anje
prometne varnosti je bilo \e
uresni;enih. Kateri se vam zdijo [e
potrebni?
Preventiva v prometu je omejena na veliko
dejavnikov> DDC, DARS, na projekte in
gradnje. Do varnosti je zelo dolga pot.
Spopadamo se s kar nekaj problemi. Pot,
po kateri hodijo otroci na Brni[ki cesti, je
zelo nevarna. Nujno potrebna je obvoznica,
ki nas bo re[ila veliko te\av. Potrebujemo
tudi plo;nike na obeh straneh Kamni[ke
ceste. Najhuj[i problem pa je na Skaru;ni.
Postavitev cestninske postaje bi ta 
problem [e poslab[ala. 
Kako pa ocenjujete ostala podro;ja 
v ob;ini?
Ob;insko upravo sem podprl pri volitvah,
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ker sem bil prepri;an, da bo prinesla 
pozitivne spremembe, ki so se tudi zgodile.
Kar pa je problem sedanje ob;inske
uprave, je popolno pomanjkanje opozicije.
|e [tiri leta delajo brez naravnega nadzora,
ki bi ga morala opravljati opozicija. 
V zadnjem Kopitarjevem glasu je \upan
poudaril, da vse odlo;itve sprejemamo
zelo soglasno in to imam za najve;jo
pomanjkljivost. Brez opozicije se voda
skali. Poskusil sem jo igrati, na;eloma
takrat, ko sem bil prepri;an, da sem imel
prav z argumenti. Nisem uspel speljati zelo
banalne zadeve. 

Martin Stanonik<
Ste s prora;unom za leto 2006 
zadovoljni?
S prora;unom sem zadovoljen. Poslu[ali so
se vsi predlogi, med njimi tudi moj za
obnovitev fresk. Sredstva so dobro 
razporejena. |e v prej[njem prora;unu se
je denar porabil za obnovo cerkva na
Skaru;ni, v Zapogah in Repnjah pri 
sv. Tilnu. Zahvaljujem se svetnikom, ker so
moje predloge z razumevanjem sprejeli.
Letos je pri[la na vrsto farna cerkev 
sv. Marjete, saj se naslednje leto obeta
100- letnica poslikave cerkve. 
Glede ostalih prora;unskih postavk
menim, da so investicije v njih premi[ljeno
na;rtovane po razli;nih krajih v ob;ini.
Seveda ne more biti v vsakem kraju vsako
leto kak[na pridobitev, pomembno pa je,
da postopno prihajajo vsi kraji na vrsto. 
Vseskozi poudarjate pomen obnove
kulturnih spomenikov. So se va[a
pri;akovanja na tem podro;ju 
uresni;ila?

Zelo sem zadovoljen zaradi prispevkov, ki
jih je ob;ina prispevala za obnovo sakralnih
objektov. Nismo pa na[li pravega prijema
za obnovo in ohranjanje kozolcev. Na 
zadnjem odboru za kmetijstvo smo dosegli,
da se bo tudi na tem podro;ju premaknilo
na bolje. |elim si, da bi bile Vodice znane
po kozolcih, saj je skoraj vsaka kmetija na
na[em koncu imela svoj kozolec.
Starinskih, lesenih kozolcev skoraj ni ve;,
pa tudi podi so redki. Tu bi se dalo [e kaj
storiti, mogo;e pa bi dotacije pomagale
ohraniti vsaj kak[en kozolec kot spomin na
pretekle dni in varovanje kulturne
dedi[;ine. 
Va[a splo[na ocena delovanja
ob;inskega sveta in ob;ine?
:e ocenjujem celoten mandat, lahko 
z mirno vestjo re;em, da sem ponosen na
to, kar smo naredili. Najbolj mi je v[e;, da
smo sprejeli minimalno velikost parcel,
naklone in pozidanost parcel. Razo;aran
pa sem, da se Vodice tako na veliko 
pozidavajo. :e pa se, je veliko bolje, da se
pozidajo s hi[ami kot z bloki. Res je, da z
ustvarjanjem novih naselij nastajajo
nezadovoljstva med ob;ani, ki \e vrsto let
\ivijo tukaj. Moti jih le to, da bodo vsi, ki so
pri[li pozneje, hitreje preskrbljeni z 
infrastrukturo kot doma;ini. Ko se dela
zazidalni na;rt, se mora upo[tevati tudi to
dejstvo.

Klementina Jam[ek Jeraj<
V tem mandatu ste sprejeli zadnji
prora;un. Kako ga ocenjujete?
Mislim da je postavljen v redu, saj imajo po
prvi predstavitvi odbori dovolj ;asa, da
posredujejo svoje pripombe in predloge. 
V drugem branju so bile spremembe 
minimalne, tako da je denar v okviru
zmo\nosti kar se da pravi;no porazdeljen.
Vemo, da bo letos cestna dejavnost ;rpala
dobr[en del prora;una, takoj za njim pa sta
\e izobra\evanje in javna uprava. Letos
sem res vesela, saj se v predelu ob;ine,
kjer stanujem, rekonstruira cesta.
Vsekakor se je gledalo, da so bili glede
investicij zajeti vsi kraji v ob;ini.
Prepri;ana sem, da bi bili [e bolj uspe[ni,
;e ne bi pri[lo do zapleta okoli ;istilne
naprave. 
Odbor za kmetijstvo je eden
dejavnej[ih odborov. So usmeritve
ob;ine na podro;ju kmetijstva prave?
Glede kmetijstva odbor za kmetijstvo
vedno lahko poda kakr[nekoli predloge, ki
se jih je sku[alo upo[tevati. Uresni;ijo se v
okviru finan;nih mo\nosti in ob
upo[tevanju porabe v preteklem letu.
Seveda smo omejeni s pravilnikom, 
z evropskimi smernicami in zakonodajo.
|upan ima posluh do vseh argumentiranih
predlogov in imam s tem dobre izku[nje.

Letos je nekaj sredstev namenjeno tudi
;i[;enju melioracijskih kanalov. Ob;ina je 
z dr\avno institucijo NIVO Celje sklenila
pogodbo, ki pa je podpisnik ni izvr[eval.
Poslali smo tudi zahtevo, naj dr\ava 
obrazlo\i, kam je [el denar. Subvencionira
se tudi osemenjevanje, letos je zavarovanje
raz[irjeno [e na drobnico, zavarovanje
posevkov, izobra\evanje, analizo zemlje,
krme, posevkov,... V okviru kmetijstva se
spodbuja ohranjanje kulturne dedi[;ine,
kot so kozolci, ;ebelnjaki, su[ilnice,... Gre
za ohranjanje identitete na[e krajine in za
skrb za napredek.

Kaj pa splo[na ocena delovanja
ob;ine?
Mislim, da je delovanje sveta zelo dobro,
seveda pa se je potrebno na sejo dobro
pripraviti, zlasti za podro;je, na katerem si
dejaven. Sprejmemo vse predloge, ki so v
dobrobit ob;ine. :e ho;e[ delovati v
dobrobit ob;anov, ne sme[ gledati na
strankarsko usmeritev, ampak dela[ 
maksimalno objektivno.

Franc {tupar<
Kako ocenjujete prora;un za leto
2006?
Mislim, da je kakovostno sestavljen, saj ni
bilo velikih razprav nanj. Vem, da ga je
te\ko sestaviti, [e te\je pa ustre;i 
interesom ljudi. 

Prav vi ste vseskozi zagovarjali 
oziroma opozarjali na nujnost obnove
ceste skozi Bukovico, Utik, Koseze.
Izgradnja se je letos za;ela. Ste 
zadovoljni?
Vesel sem, da so za;eli rekonstruirati cesto
Bukovica - Utik. |e samo dolgoletne
priprave ka\ejo, da je to velik projekt.
Krajane smo veliko spra[evali glede poteka
in za;etka gradnje. Za;etek je te\ak, ko pa
bodo dela stekla, bodo ljudje dobili
to;nej[o orientacijo. Z odkupi zemlji[;
nismo imeli veliko problema, vsak pa se
boji, da ne bi preve; posegli na njegovo
zemlji[;e. Dela potekajo po etapah. Najprej
se mora razplastiti cesta, nato sledijo
druga dela. Prav zaradi tega nekateri 
mislijo, da so se dela ustavila. 



Kot najve;jo investicijo v leto[njem letu je
\upan predstavil rekonstrukcijo 1,6 km 
dolgega odseka ceste Bukovica - Koseze 
(od Plevelca do kri\i[;a v Kosezah). Zaradi
enostavnej[e izvedbe se je investitor
zavezal, da bo gradnjo kon;al v enem letu,
medtem ko bo Ob;ina nalo\bo odpla;evala
tri leta. Na tem odseku bodo najprej izvedli
gradnjo infrastrukturnih vodov, kot so
meteorna in fekalna kanalizacija, vodovod,
javna razsvetljava, plin in kabelska 
televizija, pozneje pa [e rekonstrukcijo
ceste s hodnikom za pe[ce. Z gradbenimi
deli bodo za;eli najprej v Bukovici in
Kosezah, poleti pa nadaljevali v Utiku.
Zbranim je \upan predlagal, naj se z 
izvajalci dogovorijo o namestitvi hi[nih
priklju;kov, obenem pa povedal, da bo
Ob;ina krila samo dva metra priklju;ka od
roba cesti[;a, vse ostalo pa mora pla;ati
uporabnik. Ta dogovor je v veljavi v vseh
krajih na[e ob;ine, kjer so gradili 
infrastrukturne vode. |upan je predstavil [e
ostale investicije na tem obmo;ju. Asfaltirali
bodo cesto od {penka do Sela, raz[irili in
adaptirali vozi[;e od Kosez do {inkovega
Turna ter popravili vse ceste, ki jih je na;ela
zimska zmrzal. V prora;unu je zagotovljen
denar za odkup zemlji[;a ob trgovini, to je
zemlji[;a, kjer je v;asih stalo skladi[;e 
KZ Medvode. Nekaj vro;e krvi se je pojavilo
ob na;rtovani plinifikaciji, ki jo investitor
zaradi zelo razpr[ene gradnje ne bo mogel
pripeljati v vsako vas v na[i ob;ini, ter
kanalizaciji, ki si jo vsi prebivalci v ob;ini
\elijo, pa je \al zaradi trenutnega spora z
Iniciativnim odborom [e ne morejo postaviti,
saj Ob;ina ;aka na pravnomo;nost \e
izdanega gradbenega dovoljenja. 
Ob;ane je zanimala tudi problematika
odvoza smeti. Po \upanovem zagotovilu bo
predvidoma od julija leto[njega leta za
obdobje [tirih let lo;eno zbiranje in lo;en
odvoz smeti izvajalo podjetje Snaga, ki bo
vse odpadke odpeljalo na deponijo Barje.
Na vpra[anje o zamenjavi salonitnih cevi so
ob;ani dobili odgovor, da bo Javno podjetje
Komunala naredilo popis katastra vode ter

Zbor
ob;anov

Utik
14. marca 2006 je v domu krajanov 

v Utiku  potekal zbor ob;anov za 

krajane Bukovice, Utika, Kosez,

{inkovega Turna, Sela in Vesce. Da je

bilo zanimanje za predstavljene 

projekte res veliko, pri;a dejstvo, da

je bila dvorana polno zasedena. 

naredilo na;rt o postopni zamenjavi teh
cevi. V prora;unu so zagotovljena tudi 
sredstva za pripravo dokumentacije za
obnovo Rokovnja[ke [terne v {inkovem
Turnu in {tefanovega studenca. V bli\nji 
prihodnosti nameravajo obnoviti tudi
vodohrane po vsej ob;ini. Z velikim 
odobravanjem so krajani omenjenih vasi
sprejeli obnovo zgornjega nadstropja Doma
krajanov v Utiku, kjer je potekal omenjeni
zbor. S pozidavo bodo pridobili dva velika
pisarni[ka prostora, v katerem bo delovalo
Javno podjetje Komunala, ter prostor za
dru[tva, ki  so na omenjenem obmo;ju zelo
aktivna. 
Sli[ali smo tudi pobudo o vklju;itvi javnosti
k dajanju mnenj na osnutek bodo;ega
sredi[;a. |upan je zagotovil, da Urbanisti;ni
in[titut Slovenije preu;uje tri razli;ice
omenjene [tudije, nato pa bo javnost
podrobneje seznanjena z izsledki.

{e mnenja ob;anov<
Marta Ser[en
Zadovoljna sem s predstavitvijo projektov.
Menim, da najbolj potrebujemo kanalizacijo
in seveda zamenjavo vodovodnih cevi.
:eprav se Selo nahaja na robu ob;ine,
pri;akujem, da
bomo v prihodnjih
petih letih tudi mi v
centru. To pomeni,
da bomo dele\ni
izbolj[av in 
na;rtovanih investicij.

Jo\e Lu\ar
Z velikim pri;akovanjem sprejemamo
predstavljene projekte. Mislim, da se bomo
vsi ob;ani najbolj razveselili novega in bolj
funkcionalnega zdravstvenega doma ter
seveda bli\njega centra za starej[e ob;ane.
Bli\ina teh dveh ustanov je nujno 
potrebna, zato upam, da bomo pri[li do
pametnih re[itev.
Osebno si \elim [e
ve;jo dvorano za
rekreacijo, ki bo
slu\ila potrebam
starej[ih in mlaj[ih
ob;anov. 

Alenka Jereb

Podajte [e splo[no oceno va[ega 
delovanja.

S komasacijo smo uspe[no in z velikim
zagonom [tartali. Oblikovali smo odbor, 
z lastniki smo opravili nekaj sestankov.
Dobili smo njihove izjave in podpise,
naredili idejno skico in druge dokumente
in jih vlo\ili na Upravno enoto, kot veleva
zakon. Potem se je vse skupaj zavleklo, saj
se je medtem zakon spremenil. Potrebne
so bile [e neke dopolnitve, potem pa se je
ustavilo. Sedaj je na potezi Upravna enota
in upam, da se bo to kmalu premaknilo.
Najbolj pa sem vesel, da je ob;ina pokazala
pripravljenost s finan;nega vidika, z
nasveti in s pravno pomo;jo. Vesel bom, ko
bodo kmetje lahko za;eli obdelovati svojo
zemljo. 

Imamo [e problem Ra[ice, ki se vle;e [e
izpred vojnih ;asov. Mislim, da smo na[li
re[itev, ki bo pripeljala do tega, da bodo
vsi  gozdovi nad Vesco pri[li v polnopravno
last lastnikov. To se bo zgodilo z vpisom 
v zemlji[ko knjigo.

Vseskozi se zavzemam za ureditev igri[;a za
mladino, saj se najraje zbirajo na cesti, kjer
pa ni najbolj varno. Upam, da bomo 
v bli\nji prihodnosti uspeli zgraditi
primeren prostor in to v Utiku poleg
gasilskega vadbi[;a. Na na[em koncu so
aktivni tako ;lani, mladinci in veterani.
Uspe[ni smo na podro;ju tekmovanj in 
izobra\evanj. Radi bi imeli le gasilski avto
za prevoz mo[tva in otrok na tekmovanje.

{e ocena celotnega mandata.

Delo sveta je korektno, ve;jih nepravilnosti
ni bilo ;utiti. Ne glede na strankarsko 
pripadnost je ;utiti, da se svetniki
odlo;amo po svoji vesti in presoji. Zdi se
mi, da smo v tem mandatu dosegli veliko in
da smo pokazali velik napredek na vseh
podro;jih.
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Seje

V prvem branju so obravnavali Ob;inski
lokacijski na;rt za raz[iritev ureditvenega
obmo;ja {S 14/7 (Zapoge 2). Predstavljene
so bile pripombe Odbora za prostor in
komunalo o upo[tevanju razmerja med
zazidanim in nezazidanim delom parcele 
v razmerju  30>70, oblikovanju parcel 
z minimalno velikostjo 500 m2 povr[ine ter
mo\nostjo ponikanja meteornih voda in 
o zagotovitvi varstva pred poplavnimi
vodami. |upan je izvajalcu predlagal, da ob
upo[tevanju vseh pripomb pripravi na;rt
do naslednjega branja. Zaradi uskladitve

25. redna
seja

ob;inskega
sveta

27.3. 2006
Alenka Jereb

Odloka o prostorsko ureditvenih pogojih,
na podlagi katerega se izdajajo gradbena
dovoljenja, so po hitrem postopku  sprejeli
dopolnitve  Odloka o spremembi odloka 
o odvajanju odpadnih in padavinskih voda.
Ta izklju;no predvideva gradnjo 
nepreto;nih, vodotesnih greznic za 
individualne gradnje na obmo;jih, kjer
priklop na javno kanalizacijsko omre\je ni
mogo;. 
Na podro;ju dru\benih dejavnosti so
soglasno sprejeli sklep o pokrivanju 
primanjkljaja O{ Vodice iz leta 2001 
v breme virov sredstev v upravljanju,
medtem ko Pravilnik o kriterijih in na;inu
sprejemanja pred[olskih otrok v vzgojno-
varstveno enoto Vrtec Vodice ni dobil 
podpore. Zavrnili so ga zaradi pomanjkljivo
izdelanih kriterijev in predlagali, da ga
zavod pripravi do naslednje seje. Zaradi
dejstva, da je Ministrstvo za okolje in pros-
tor \e za;elo pripravljati nov zakon na
podro;ju urejanja prostora, so soglasno
sprejeli Odloka o spremembi odloka o
za;asnem ukrepu za zavarovanje planske
celote {11 Skaru;na in {14 Vodice za 
obdobje enega leta, t. j. do izdelave novih
prostorskih aktov. |upan je svetnikom
posredoval tudi sklep ustavnega sodi[;a, ki
je zavrglo pobudo Romana :ernivca iz
Vodic za za;etek postopka za oceno
ustavnosti in zakonitosti Odloka o 
dolgoro;nem planu za obmo;je Vodice in s
tem tudi lokacijskega na;rta na obmo;ju
dela Pustnic. V drugem branju je bil tako
sprejet tudi Odlok lokacijskega na;rta za
raz[iritev ureditvenega obmo;ja {S
Pustnice ter Odlok o programu opremljanja
omenjenega lokacijskega na;rta. Gre za
projekt 21 stanovanjskih objektov, ki  bodo
zrasla na obmo;ju med bencinsko ;rpalko
in starim delom Pustnic. 
V nadaljevanju so sprejeli in potrdili letno
poro;ilo Javnega podjetja Komunala
Vodice, ki se razvija in pridobiva pogoje za
[e uspe[nej[e delovanje. Dobilo je tudi
pozitivno mnenje nadzornega sveta. Za
leto 2006 predvidevajo izdelavo 
elektronskega katastrskega komunalnega
omre\ja, izdelavo HACCP sistema, popis
cenitev sredstev, izdelavo programa in 
uresni;itev investicij ter vzdr\evalnih del
za obdobje 2006 - 2013.
Na mesto ;lana Nadzornega odbora ob;ine
Vodice so svetniki na predlog svetni[kih
skupin potrdili imenovanje Hermine
{tupar.  Zaradi bli\ajo;ih se volitev je bilo
potrebno imenovati ob;insko volilno
komisijo. Soglasno sta bila potrjena> Danilo
Grilj kot predsednik in njegova namestnica
Tatjana Jeraj. Kot ;lani pa Zorka Bla\i;,
Milan Podgor[ek in Anton Jeras, kot
nadomestni ;lani pa Franc Logar, Jo\e
Lo;ni[kar in Milena Kristan.

Kot je bilo obljubljeno, so svetniki ob

upo[tevanju pobud in predlogov

odbornikov in predstavnikov drugih

mati;nih teles  sprejeli prora;un za

leto[nje leto in tako omogo;ili izvedbo

na;rtovanih investicij, o katerih smo

podrobno poro;ali v prej[nji [tevilki

Kopitarjevega glasu. V uvodu je

\upan Brane Podbor[ek obrazlo\il

prerazporeditev financ znotraj

posameznih postavk, po kraj[i

razpravi in potrditvi sprejema pa se

zahvalil svetnikom za konstruktivno

sodelovanje in jim zagotovil, da jih

bo redno obve[;al o izvr[evanju

leto[njega prora;una. 

S sprejetjem prora;una za leto
2006 so zagotovljena sredstva
za [tevilne investicije 

Osrednja tema tokratne seje je bila
razre[itev ravnateljice Tatjane Bizant, ki s
1. majem odhaja na novo delavno mesto
ravnatelja v Presko pri Medvodah. Seji je
prisostvoval tudi \upan Brane Podbor[ek,
ki je poudaril, da razume ravnatelji;ino
osebno odlo;itev glede odhoda na drugo
delavno mesto, ki je bli\je njenemu domu.
Hkrati je izrazil pomisleke, da kolektiv
zapu[;a v nerodnem ;asu, ko so u;enci
pred zaklju;kom [olskega leta, deveto[olci
pred nacionalnimi preizkusi znanja in
u;enci zadnje triade pred razvr[;anjem v
nivojski pouk. Ravnateljica je razlo\ila, da
se priprave na  novo [olsko leto odvijajo v
maju in juniju, zato je prav, da si na novem
delovnem mestu postavi svojo ekipo. Do
konca [olskega leta zato lahko [e vedno v
Vodicah ra;unajo na njeno pomo;. Ocenila
je, da je bilo sodelovanje z ustanoviteljem
zelo dobro.   Svet zavoda je soglasno sprejel
njeno razre[itev, potrdil vr[ilca dol\nosti
ravnatelja, Cilko Maren;e, ter za;el 
s postopki o imenovanju novega ravnatelja.
Izbral je tudi tri;lansko komisijo, ki bo
vodila postopek. 
Na seji so zaradi pomanjkljivo izdelanih
kriterijev razveljavili Pravilnik o kriterijih
in na;inu sprejemanja pred[olskih otrok 
v vzgojno varstveno enoto Vodice in
potrdili novega. V zadnji to;ki smo sli[ali
pobudo o postavitvi za[;itne ograje med
[olskim igri[;em in vrtcem. |upan je obljubil,
da bo delo izvedeno v ;asu [olskih
po;itnic, ko se bo urejalo tudi parkiri[;e,
igri[;e in prestavitev kolesarnice. Do
konca [olskega leta pa bodo izvedli
popravilo ograje pri igri[;u podru\ni;ne
[ole v Utiku.

5. redna seja
Sveta zavoda

10. 4. 2006

Alenka Jereb

Razre[itev ravnateljice,
imenovanje vr[ilca dol\nosti
ter za;etek postopka 
imenovanja ravnatelja
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Dru\bene dejavnosti

Tengo algo amarillo in italijansko Ma come
balli. Ena od mam je otrokom v vrtcu 
zaplesala flamenko. Na[e kuharice so se [e
posebej potrudile, ves teden smo oku[ali
razli;ne tipi;ne jedi iz posameznih dr\av.
Na prvi pomladni dan smo v Kulturnem
domu pripravili osrednjo prireditev 
SKUPAJ KLI:EMO POMLAD. S papirnatimi
zvon;ki na glavah in zvon;ki v rokah smo
klicali pomlad. Otroci so se predstavili 
s petjem ne le slovenskih pomladnih
pesmi, ampak so zapeli tudi v angle[;ini>
Ten little indians in Ring - a roses,
[pan[;ini in italijan[;ini. Ob tej prilo\nosti
smo se za te;aj angle[kega jezika, ki ga je
za najstarej[e otroke vrtca {kratek Svit
sponzoriralo podjetje BTC, zahvalili 
predstavniku podjetja Mihu Zupancu. Ker

V Sloveniji se je ve; kot sto prijavljenim
pridru\il tudi Vrtec {kratek Svit, saj skladno
s cilji kurikula \e najmlaj[i spoznavajo
razli;ne kulture, tradicije, medkulturne
razlike, \ivljenjske navade, da bi znali 

druga;nost in \e v zgodnjem otro[tvu
osvajali demokrati;na na;ela, na katerih
temeljijo sodobne dru\be. Glede na razvojno
stopnjo na[ih varovancev smo za projekt
Pomladni dan na;rtovali pestre vsebine. 
V mesecu marcu smo se v vrtcu veliko
pogovarjali o razli;nih vsebinah s podro;ja
dru\be, otroci so spoznavali zemljevid,
poimenovali dr\ave, spoznali zastave, se
seznanjali z jeziki, kulturo... Aktivno smo
sodelovali s star[i, ki izhajajo iz drugih
dr\av. Tako so se otroci hitro in z velikim
navdu[enjem nau;ili [pansko Pesmico

Pomladni dan
Hedvika Rosulnik, Vrtec {kratek Svit

Projekt Pomladni dan, ki ga podpirata Evropski parlament in Svet EU, 

poteka v 6.000 vzgojnoizobra\evalnih ustanovah v dr\avah ;lanicah. Da bi

mladi dobili znanje o Evropi in Evropejcih, potekajo v okviru Pomladnega

dne razli;ne dejavnosti, ki jih na;rtujejo posamezne organizacije (vrtci,

osnovne [ole, gimnazije,...). Mladi lahko sodelujejo na razli;nih nate;ajih,

forumih, klepetalnicah, projektih, ki jih v ta namen pripravljajo mentorji.

Tako naj bi pridobili ;im ve; znanja o Evropi, posameznih dr\avah, kulturi,

da bi postali zavedni Evropejci.

je cilj projekta tudi medsebojno 
spoznavanje in povezovanje,  smo k 
sodelovanju povabili tudi Dru[tvo 
upokojencev Vodice in star[e. Oboji so se
vabilu z veseljem odzvali, na prireditvi so
zaigrali lutkovni igrici, za kar se 
upokojencem in star[em iskreno 
zahvaljujemo. Ob materinskem dnevu je
mamicam, materam, babicam  v polni 
dvorani spregovoril tudi \upan, gospod
Brane Podbor[ek. Svojim mamam so otroci
ob pomo;i vzgojiteljic izdelali in podarili
papirnate cvetove. V igrici, ki so jo zaigrale
vzgojiteljice, je svojo mamo iskal in jo tudi
sre;no na[el mali zajec. Sre;no se je iztekla
nova v nizu prireditev vrtca, ki jo je 
povezovala ena od mamic Tanja Dominko.

Bila je prireditev, kakr[ne [e ni bilo, je
poudaril g. \upan. Zanjo so zaslu\ne vzgo-
jiteljice s svojo vodjo, g. Rosulnik. ëelele so,
da na prireditvi nastopijo vse tri generaci-
je> otroci, njihovi star[i in stari star[i.
Prireditev je vodila ga. Tanja Dominko.

Zvon;ki so prvi znanilci pomladi. Zato so
bili mal;ki pokriti z njimi in tudi zapeli so
najprej pesem o zvon;kih in trobenticah ob
spremljavi kitar.V lutkovni predstavi
upokojencev se sne\ak ni \elel vrniti na
sever, ker je hotel opazovati in natrgati
zvon;ke. Vsako leto se je upiral soncu,
;eprav je \e toplo sijalo in sne\aka po[ilja-
lo na sever. Zaj;ek in lisica sta se pri[la
poslovit, medved pa mu je \elel pomagati
odnesti kov;ke. Sne\ak pa je [e kar
trmoglavil. Veverica ga je \elela spraviti v
dobro voljo, zato ga je poslala po gozdno
skrivnost. Pri tem je pomagala tudi luna in
sne\ak je le na[el zvon;ke. V [opku jih bo
odnesel s seboj na sever. Po besedah
voditeljice, da je sodelovanje med star[i in
vzgojiteljicami rodilo sadove, so nastopili
spet  mal;ki in zapeli italijansko in [pansko
pesem. Nato so se predstavili star[i z
lutkovno predstavo o goski, ki se je u;ila
peti, ker je \elela biti nekaj posebnega. Na
koncu je spoznala, da mora v nesre;i
ra;unati samo na svoje doma;e. Oni so ji
pomagali in mama jo je re[ila iz mo;virja.
V nagovoru \upana je bilo ;utiti zadovoljst-
vo nad uspe[no prireditvijo.:estital je
vsem ustvarjalcem in nastopajo;im. Ni
pozabil na materinski dan in povedal je

veliko lepih misli o poslanstvu matere in
njenem odrekanju. Tudi Ob;ina pomaga
mladim dru\inam in dru\inam z ve; otroki.
Da so vzgojiteljice res zelo sposobne, so
dokazale s predstavo o zaj;ku, ki je iskal
svojo mamico. Sre;al je je\evko, lisi;ko ter
volka. Vsi bi ga vzeli za svojega, vendar se
ni strinjal z njihovim jedilnikom. On vendar
je korenje. Kon;no je na[el svojo mamico,
ki ga je spoznala po ;rnih marogicah na
ta;kah.
Vsi \e nestrpno ;akamo pomlad, zato so jo
najmlaj[i  [kratki poklicali v italijan[;ini,
[pan[;ini in angle[;ini ter zapeli za vse
mamice in o;ke o zeleni travci, kjer trgajo
ro\ce za mamco...

Skupaj
kli;emo
pomlad

Francka Rozman 

Za;etek pomladi in 
mednarodni dan lutk

Pomladno okra[ena dvorana

Kulturnega doma Vodice, glavice

mal;kov pokrite s papirnatimi

zvon;ki, velik [opek tulipanov in

\iv\av je v dvorano privabil ogromno

star[ev, starih star[ev in ostalih.
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Dru\bene dejavnosti 

Pridne kuharice iz vrtca {kratek Svit so
spekle ogromno torto, kajti {kratek Svit je
praznoval prvi rojstni dan. Praznovali smo
z gosti, kot se za rojstni dan spodobi, med
nami je bila tudi gospa Milka Jeraj, ki je ob
\upanu Branetu Podbor[ku polo\ila
temeljni kamen. Ob tej prilo\nosti je \upan
na igri[;u vrtca posadil ;e[njo, ki smo jo
dobili kot nagrado za sodelovanje v akciji
Naj sne\ak, ki jo je organizirala Skupnost
ob;in Slovenije.Ob zaklju;ku projekta
Pomladni dan smo v vrtcu gostili mamo
Nicolasa, plesalko, po rodu {panko, ki je
otrokom predstavila ples flamenko.

V mesecu aprilu smo v vrtec spet povabili
babice in dedke, skupaj smo si ogledali
lutkovno igrico in zapeli. Pred cvetno
nedeljo je Du[an Mohori; iz Repenj
otrokom in na[im gostom pokazal, kako se 
izdelujejo butarice. Marsikdo ni vedel,
kako po;asno in zahtevno je izdelovanje.
Za babice in dedke smo v osrednjem 
prostoru vrtca organizirali predavanje na
temo “Okenske in balkonske ro\e”.
Predaval je Rajko Vuga iz VRTNARSTVA
GA{PERLIN MOSTE. Vabilu se je odzvalo
ve; kot 50 babic in dedkov. Vse smo 
pogostili z doma;i s pecivom iz na[e 
kuhinje. Zunaj je bilo hladno, de\evno,
nam v vrtcu pa je bilo toplo in prijetno.
Skupaj smo pre\iveli toplo in koristno
dopoldne. Babice in dedki so iz vrtca 
odhajali zadovoljni, ena izmed babic je
vpra[ala, ;e v na[ vrtec vpisujemo tudi
babice. Vsem starim star[em, ki so se 
odzvali vabilu, se zahvaljujemo, posebej pa
Vrtnarstvu Ga[perlin. Ko se boste 
sprehajali ali vozili mimo vrtca, pa poglejte
na[e balkonske ro\e. Za zasaditev smo se
dogovorili z vrtnarstvom GA{PERLIN. 

Upihnili smo
prvo sve;ko

Hedvika Rosulnik, Vrtec {kratek Svit

Vsak izmed nas nekajkrat dnevno odpre in
zapre pipo, da se od\eja, si umije roke,
skuha kavo ali ;aj in pomije lon;ek... Toda,
ali se kdaj vpra[amo, od kje in kako voda
pride v na[e hi[e in kako skrbijo za njeno
neopore;nost? Tak[na vpra[anja so
udele\ence fizikalnega kro\ka iz osnovne
[ole privedla na obisk v Re\ijski obrat
Ob;ine Vodice, ki je do nedavnega upravljal
z vodovodom Vodice. Pogovarjali smo se s
prijaznim uslu\bencem Janezom Ziherlom,
ki nam je povedal [e mnogo ve;, kot smo
pri;akovali. Najpomembnej[e informacije
vam bomo predstavili v nadaljevanju.
Glavno zajetje, iz katerega ob;ina Vodice
pridobi tri ;etrtine vode, je drena\no zajetje
na Krvavcu, v katerem se zbira povr[inska
voda. Preostali del predstavlja “doma;a
voda”, ki jo ;rpajo iz ene od dveh 
42 metrskih vrtin v Kuharjevem bor[tu.
Zadnja pridobitev je kamni[ki biser - voda,
ki bo pritekala iz zajetja v Kamniku.
Do uporabnika prite;e voda po ceveh
razli;nih velikosti. Do Vodic voda prite;e
po primarnem vodu s premerom 25 cm.
Tak[na cev iz Vodic vodi tudi do 
vodohranov v Repnjah in Bukovici. Po
vaseh in ulicah je polo\en sekundarni vod,
to so cevi s premerom od 8 cm do 12 cm. 
V posamezno gospodinjstvo voda prite;e
po ceveh s premerom od 2 cm do 2,4 cm.
Vse cevi so polo\ene najmanj meter pod
povr[jem, v okolici [ole denimo celo do
globine 3 m. Tako voda v ceveh tudi v
najhuj[i zimi ne zmrzne. Skupna dol\ina
vodovodnih cevi v ob;ini zna[a okoli 
43 kilometrov. 
V povpre;ju ob;ina porabi osem litrov
vode vsako sekundo. To pomeni, da se
skozi na[e pipe vsak dan preto;i pribli\no
700.000 litrov vode, kar ustreza 700
kubi;nim metrom. Vsak izmed nas tako 
v povpre;ju porabi pribli\no 160 litrov
vode na dan. Kljub temu vode pri nas ne
zmanjka niti v su[nih obdobjih.
Stalen tok vode skozi pipe zagotavlja tlak v
ceveh, ki zna[a 5,1 bar. Ta tlak povzro;a
vi[inska razlika med zajetjem na Krvavcu in
Vodicami. V vi[je le\e;ih hi[ah v Utiku in
{inkovem Turnu ustrezen tlak v ceveh
vzdr\ujejo ;rpalke v dveh hidrofornih
postajah. Komunalno podjetje

ra;unalni[ko nadzoruje vse pomembne
vodovodne objekte. Tako lahko vsak
trenutek preverijo raven vode v zajetju ali
vodohranu, pretok in tlak. 

Po pripovedovanju Janeza Ziherla je
in[pektorica iz In[tituta za varovanje
zdravja povedala, da imamo v Vodicah
dobro vodo, primerljivo z  marsikatero
ustekleni;eno. Kakovost vode preverjajo z
analizami na Krvavcu, v Vodicah pa
natan;no analizo izdelajo vsak mesec, in
sicer vzorce vzamejo na treh razli;nih
mestih v ob;ini. V zajetjih na Krvavcu in
Kuharjevem bor[tu vodo dezinfecirajo 
s klorom ali pa z obsevanjem vode z ultra-
vijoli;nimi \arki. Po ve;jih padavinah se
lahko zgodi, da je drena\na voda iz Krvavca
zakaljena. Tak[na voda se navadno zbistri 
v nekaj urah po kon;anih padavinah.
Naslednji mesec vam bomo predstavili
rezultate ankete o vodi, ki smo jo izvedli 
v nekaterih vaseh v ob;ini.

Vodovodna
voda v na[i

ob;ini
U;enci< Nika Kunstelj, Jan Gantar,
Mitja Ho;evar, Mentor< Ale[ Razinger

Marec je mesec, ko se za;ne koledarska
pomlad, ko se narava prebudi iz zimskega
spanja, ko nam prve ptice pojejo jutranjo
budnico. Marec pa je tudi mesec, ko
praznujejo \ene, matere in dekleta. Zapoge
so majhna vas, vendar v njej \ivijo matere,
ki so predane svojemu poklicu, nekatere so
[e mlade mamice, spet druge \e babice.
Zapo[ka mladina pa je tista, ki vsak dan
ka\e utrip mladosti, radosti, sem in tja pa
tudi nedol\ne norosti.
Tudi letos smo se zbrali z namenom, da
vsem materam, babicam, tetam in \enam
podarimo ve;er, s katerim smo jim vo[;ili
ob prazniku!
Barbara Repnik in Rozalija {arc sta tudi
tokrat prevzeli to ;udovito nalogo.

Materinski
dan tudi v

Zapogah

Natalija Rus



Z uradnim delom ob;nega zbora je za;ela
predsednica zbora Mira Lo;ni[kar in 
predlagala delovno predsedstvo. Ob;ni zbor
je v nadaljevanju vodil Jo\e Podgor[ek in
predlagal dnevni red, ki smo ga navzo;i
potrdili. Sledila so letna poro;ila vseh
odborov zbora.
Letno poro;ilo o delu je podala ;lanica zbora
Stanka Kert. V preteklem letu je imel MePZ
Biser 58 pevskih vaj in 15 nastopov.
Organizirali smo proslavo ob slovenskem
kulturnem prazniku v kulturnem domu
Vodice. Ob mednarodnem dnevu dru\ine
smo pomagali |upnijski Karitas Vodice pri
organizaciji prireditve. V mesecu juniju smo
ob Dnevu dr\avnosti sodelovali na prireditvi
in po uradnem delu poskrbeli za pogostitev
nastopajo;ih in vseh drugih udele\encev.
Izkupi;ek pa smo porabili za enodnevni izlet
v mesecu novembru na Dolensko. Ob
ob;inskem prazniku smo prejeli priznanje
\upana Ob;ine Vodice za dolgoletno 
sodel vanje na kulturnem podro;ju. |upanu
Branetu Podbor[ku in ob;inskemu svetu se
za izkazano podporo in priznanje iskreno
zahvaljujemo. V mesecu novembru smo
izpeljali letni koncert, na katerem smo gostili
MePZ Mavrica iz Srednje vasi.
Vsako leto se udele\ujemo spomladanske
;istilne akcije, pomagamo pri organizaciji
kolesarjenja po ob;ini Vodice ob ob;inskem
prazniku, za kar pa nam je v lanskem letu
ponagajalo vreme.
Po;utje v zboru, medsebojno povezanost in
prijateljstvo pa ohranjamo in izbolj[ujemo
tudi s [portnimi dejavnostmi, ki se jih vsak
udele\uje v skladu z \eljami in prostim
;asom. Poleg [porta pa poskrbimo za zabavo
tudi s petjem podoknic tistim ;lanom, ki to
\elijo.
Sledilo je finan;no poro;ilo, ki ga je podala
Mira Lo;ni[kar. Iz poro;ila je razvidno, da so
bili v lanskem letu odhodki vi[ji od 
prihodkov, kar pa smo nadoknadili s 
pozitivnim stanjem iz preteklega leta. Sprejet
je bil tudi sklep, da vi[ina ;lanarine ostane
nespremenjena in da delo ra;unovodkinje v
leto[njem letu prevzame Marjana Mohori;.
Poro;ili nadzornega odbora in ;astnega 
razsodi[;a sta podala Majda Podgor[ek in

Ob;ni zbor
MePZ Biser
Stanka Kert, Mira Lo;niškar

Janko Ho;evar. Nadzorni odbor ugotavlja, da
je bilo delo in poslovanje dru[tva v preteklem
letu uspe[no in pravilno. Predsednik ;astnega
razsodi[;a pa je poudaril, da je pristop k
pevskemu zboru prostovoljen, hkrati pa ob
vstopu postane dol\nost, ki jo je do dru[tva
potrebno izpolnjevati.
Sledile so nadomestne volitve v organe
dru[tva, in sicer je bila zaradi dalj[e 
odsotnosti tajnice dru[tva Lili :ernivec 
izvoljena nova tajnica dru[tva Stanka Kert.
Prav tako pa je bil zaradi odhoda pevke
Klementine :ebulj izvoljen nov ;lan
upravnega odbora Jo\e Podgor[ek.
Plan dela za leto[nje leto je pripravila
zborovodkinja {pela Vrta;nik, ki pa je bila
zaradi bolezni odsotna. Pri novem 
repertoarju bomo posegali po nekaterih
;rnskih duhovnih skladbah ter nekaj la\jih
ljudskih ter umetnih pesmih. Za popestritev
pa se bomo nau;ili [e nekaj skladb iz filma
Moje pesmi, moje sanje. Zbor se bo
udele\eval vseh ob;inskih prireditev, prav
tako pa bo sodeloval tudi na raznih prireditvah
zunaj na[ega kraja. Bo\i;no-novoletni 
koncert smo \e izvedli v mesecu januarju,
letni koncert pa bomo pripravili v mesecu
novembru. Po besedah zborovodkinje je
zbor od prej[njega leta izredno napredoval
na podro;ju vestnosti, pevske tehnike in
skupnega muziciranja. To nam omogo;a
lep[e, kakovostnej[e nastope in \etev vedno
bolj[ih kritik, kar pa je v interesu vsakega
posameznega ;lana MePZ Biser.
Velika \elja pevcev je, da pritegnemo 
neaktivne ;lane zbora in isto;asno pridobimo
tudi nove ;lane v na[ pevski zbor.
Zato vabimo vse, ki imate \eljo in veselje do
petja, da se nam  ;im prej pridru\ite!
Delovanje zbora je pohvalil tudi \upan Brane
Podbor[ek in izrazil \eljo po nadaljnjem
uspe[nem sodelovanju z Ob;ino Vodice.
Prav tako je tudi predsednik Godbe Vodice
Boris Kubelj pozitivno ozna;il medsebojno
sodelovanje.
Tudi predsednica Mira Lo;ni[kar se je 
zahvalila vsem pevcem za sodelovanje pri
zboru, kajti prav vsak izmed nas podari svoj
prispevek in s tem pomaga pri dobrem in
zdravem vzdu[ju zbora.
Na koncu se je predsednik delovnega
predsedstva Jo\e Podbor[ek v imenu vseh
zahvalil  predsednici in zborovodkinji za vso
po\rtvovalnost in dobro voljo, ki sta jo vlo\ili
v delovanje na[ega pevskega zbora. 
S tem je bil uraden del ob;nega zbora
kon;an. Nadaljevali smo ga ob dobri kapljici,
slastni malici ter ubranem petju, tako da se
je na[ ob;ni zbor zavlekel pozno v no;.

V petek, 17. marca,  smo se zbrali na

ob;nem zboru MePZ Biser, in sicer prvi;

v novih prostorih v kulturnem domu na

Skaru;ni. Te prostore uporabljamo za

vajo in prirejanje dru\abnih sre;anj. Ob

tej prilo\nosti smo se zahvalili \upanu

in ob;inskim svetnikom za dovoljenje za

uporabo teh prostorov. Povabilu na

ob;ni zbor sta se odzvala \upan Brane

Podbor[ek in predsednik Godbe Vodice

Boris Kubelj.
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Naj povem, da zapo[ka mladina [teje tako
tiste, ki so \e pred leti zakorakali v sred-
nje[olske klopi, kot tudi tiste, ki se [ele
pripravljajo na vstop v osnovno [olo!
Tako smo se zbrale vse mame in babice,
nekatere smo pripeljale tudi o;ke in dedke.

V velikem pri;akovanju smo se zbrali v
zgornjih prostorih gasilskega doma Zapoge.
Mala sejna sobica se je spremenila v pravo
gledali[ko dvorano, opremljena z vsemi
potrebnimi lu;mi in efekti. Najprej je sledil
pozdrav s pesmijo znane skupine ABBA,
najmlaj[i so deklamirali, igrali na glasbene
in[trumente, skupaj smo se smejali vsem
zaigranim [alam, predvsem pa sta nas vodi-
la glasba in ples!
Ja, ne boste verjeli, obiskali so nas Natalija
Verboten, Sa[a Lendero, Rebeka Dremelj,
Atomik Harmonik, tudi mo\je iz sveta poli-
tike. :as je prehitro minil, ko so se pri\gale
lu;i, smo imeli na ustnicah nasmeh, v srcu
pa neizmerno veselje.
Vsem materam, ki so si ukradle ;as in si
privo[;ile urico in pol neverjetnega ve;era,
ni bilo \al. |al je morda lahko tistemu, ki
tega ni storil in tako ni videl, da je
dana[nja mladina lahko tudi druga;na.
Lahko bi svoj ;as zapravljala tudi na
druga;en, mogo;e bolj nezdrav na;in, tako
pa se dru\ijo in ustvarjajo in zato tudi
zaslu\ijo na[ obisk! Zapo[ka mladina je res
druga;na! 
Pred ve; kot dvajsetimi leti sem tudi sama
materi poklanjala podobne ve;ere in srce
mi igra, ko se na[ pomladek trudi in
nadaljuje tradicijo. 
Tudi nastopajo;i so u\ivali in ;eprav neka-
terim najstni[ka srame\ljivost \e nekoliko
nagaja, so z veseljem odigrali najlep[o
prestavo- predstavo za mamo! Najmlaj[i so
zakorakali v svet zvezd, brez sramu in
treme so nam ukradli tudi kak[no solzico.
Upam, da si lahko drznem v imenu vseh
mater, ki smo skupaj pre\ivele ve;er, [e
enkrat zahvaliti  Barbari in Rozaliji, ki sta
[e enkrat iz na[ih otrok spravili na plan
neverjetne talente, tako igralske, kot glas-
bene, marsikatera mama je bila prijetno
presene;ena, vsaka posebej pa je ponosno
namenila najve;ji aplavz svojemu otroku!
Barbara in Rozalija sta tudi sami mami,
kljub obveznostim sta se posvetili na[im
mladim, poskrbeli za glasbeno opremo in
med drugimi tudi sami se[ili kar nekaj
oblek in kostumov.

V Zapoge je pri[la pomlad, ve;er je bil
pre\et z ljubeznijo, ki jo premore le srce
matere. Zapo[ka mladina je izkazala in
pokazala tudi to, kako se lahko ljubezen
vra;a. Lahko re;emo le to, ostanite tak[ni
in bodite zgled tistim, ki prihajajo za vami!
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zato se je odbor odlo;il za organizacijo 
predavanja z naslovom> “Krepimo zdravje z
gibanjem in zdravo prehrano.”
V programu dela za leto 2006 je med
splo[nimi usmeritvami poudarek na 
pridobivanju novih ;lanov, zavzemanju, da
bi ;lani postali  ;lani sklada Vzajemne
samopomo;i ter pridobivanju ;im ve;jega
[tevila upokojencev k sodelovanju 
v razli;nih dejavnostih, ki so jim na voljo.
Skupno dru\enje prina[a zadovoljstvo, ki
pomaga odgnati temne misli.
|upan Brane Podbor[ek je bil vidno 
zadovoljen s potekom ob;nega zbora,
predvsem pa je pohvalil preudarno in
var;no ravnanje s finan;nimi sredstvi ter
za\elel tudi novemu odboru veliko
uspe[nega dela v zadovoljstvo vseh 
upokojencev. 
Namestnik predsednika Mestne zveze DU
Slovenije in obenem predsednik DU
Kamnik g. Sim[i; je v kratkem nagovoru
povedal, da se v Zvezi trudijo za 
ohranjanje pravic upokojencev. O svojem
dru[tvu upokojencev Cerklje g. Basaj ni ni;
povedal, saj so svoje delo odli;no prikazali
na skupni prireditvi “Skupaj se imamo 
fletno.” Povabil pa je vse upokojence na
sre;anje kolesarjev gorenjske regije, ki bo
30. maja v Cerkljah. Skupno sodelovanje
DU iz Cerkelj, Vodic in Komende je pohvalil
tudi predsednik g. Kimovec, ki je povabil
zainteresirane plesalce k njihovi folklorni
skupini. Tudi predsednik DU Bukovica-
{inkov Turn g. Mer;un je pohvalil 
sodelovanje med dru[tvi in izrazil \eljo, da
tako tudi ostane. Razgovoril se je tudi 
g. Novak, predsednik DU Tacen, ki se je
med Vodi;ani dobro po;util, pohvalil je
dru[tveno delo in priporo;il, naj se dr\imo
\upana, ki je veliko naredil za ob;ino in za
medsebojne prijateljske odnose. Opazil je,
da ni zavisti in nagajanja, kar je marsikje
prisotno. Dodal je [e, da si takega \upana
vsi \elijo. Reorganizacija DU Vodice,
Bukovica- {inkov Turn, Smlednik, Pirni;e
in Medvode naj bi bolj povezala ta dru[tva
v skupno sodelovanje, je poudaril 
predsednik DU Medvode g. Golob.
Pohvalo za dobro sodelovanje med gasilci
in DU je izrekel tudi predsednik gasilcev
Vodice g. Novak.

Za za;etek kulturnega programa je bila
najlep[a to;ka obdarovanje devetih parov
zlatoporo;encev iz  vrst upokojencev.
Njihovo uspe[no 50 letno skupno \ivljenje
se je odra\alo na veselih in sre;nih 
obrazih. Vsa dvorana, glasbenik in pevci
jim je zapela> “Kol’k’r kapljic, tol’ko let...”
Nato je pevska skupina upokojencev 
skupaj s harmonikarjem Cvetom zapela
znani pesmi> “Med cvetlicami po logu” in 
“V planini je kaj\ica” ter tako kon;ala prvi
del ob;nega zbora. Sledilo je prijateljsko
sre;anje, veliko smo se pogovarjali, peli in
plesali. Bilo je zelo lepo popoldne, ki se je
prevesilo v prijeten ve;er.

Redni ob;ni zbor Kmetijske zadruge
Medvode, ki se ga je udele\ilo 45 ljudi, se je
za;el po uvodnih nekaj pesmih, ki jih je 
s pridihom pomladi na citre zaigrala Mihaela
Kozole iz Pirni;. 
Dnevni red zbora, delovne organe zbora ter
;lane verifikacijske komisije so udele\enci
soglasno potrdili, nato pa je predsednik
Janez {u[tar[i; k besedi  povabil tudi goste.
Prvi je spregovoril \upan Ob;ine Vodice
Brane Podbor[ek. Izrazil je \eljo, da bi bil
zbor konstruktiven, saj je kmetijstvo za
Ob;ino Vodice zelo pomembno. Ob;ina zanj
letno nameni okoli 2 - 2,5% sredstev iz
prora;una. V leto[njem letu bo za kmetijstvo
namenjenih nekoliko ve; sredstev, in sicer
[e 2 milijona za ;i[;enje manevracijskih
kanalov. 
Predsednik KZ Medvode Janez {u[ter[i; je
povedal, da so v preteklem letu imeli 22 sej,
in vse so bile sklep;ne. Predsednik odbora
za mleko je pojasnil, da je odbor imel eno
izredno sejo, katere povod je bilo kr[enje
pogodbe s strani Ljubljanskih mlekarn. 
V odboru so bili mnenja, da je kakovost 

Ob;ni zbor
Kmetijske

zadruge
Medvode v

Vodicah
Peter :ernivec

V kulturnem domu Vodice je potekal

redni ob;ni zbor Kmetijske zadruge

Medvode, ki s svojo dejavnostjo pokriva

tudi obmo;je Ob;ine Vodice. Vodstvo

zadruge je s poslovanjem v preteklem

letu zadovoljno, v prihodnosti pa so cilji

[e vi[ji.

Ob;nega zbora DU Vodice, ki je bil sredi
marca v dvorani Kulturnega doma, se je
udele\ilo blizu 200 ;lanov, \upan Brane
Podbor[ek, predsedniki sosednjih dru[tev
ter vabljeni gostje.
Po pregledu vseh dejavnosti, ki jih je
dru[tvo v preteklem letu izvajalo, je sledilo
poro;ilo o finan;nem stanju in o rekreaciji,
kjer je bil posebej omenjen pokal v 
balinanju za Koritnikov memorial. Ta je
zaradi osvojenih zmag postal trajna last
dru[tva. Razprava ob poro;ilih je pokazala,
da je lanski upravni odbor skupaj s
predsednikom zelo dobro, uspe[no in
var;no gospodaril. Novi upravni odbor, ki
je skoraj v celoti sestavljen iz istih ;lanov,
kar dovoljuje Pravilnik, je bil soglasno
potrjen z dvigom rok. Proti ni bil nih;e.
O programu dela za leto 2006 predsednik
ni izgubljal besed, ker je vsak ;lan DU
Vodice dobil bilten, v katerem je zapisan
program posameznih dejavnosti.
Kolesarjenje in pohodni[tvo bo vodil Jo\e
Füleki. Ta bo skupaj s Tonetom Logarjem
organiziral tudi izlete. Za balinanje
navdu[ujeta Vinko Sovinc in Janez Bali\.
{ah vodi Vinko Borovnik. Za kulturne
dejavnosti bosta skrbela Francka Rozman
in Tone Logar. Ustvarjalne delavnice 
vodita {tefka Bali\ in Darinka Nahtigal.
Poudarjeno je bilo, da lahko vsak ;lan
sodeluje z novimi predlogi in se seveda
priklju;i k predlaganim.
Dru[tvo skrbi tudi za zdravje svojih ;lanov.
V februarju je za svoje ;lane in ;lane DU
Bukovica- {inkov Turn organiziralo 
predavanje kardiologa prim. Borisa Cibica
o dejavnikih tveganja za bolezni srca in
o\ilja. Strokovna ekipa Dru[tva za zdravje
srca in o\ilja pa je izvajala meritve krvnega
tlaka, ma[;ob in sladkorja v krvi. Opravili
so 190 odvzemov krvi. Pokazalo se je, da
bomo morali ve; narediti za svoje zdravje,

Ob;ni zbor
DU Vodice

Francka Rozman 

V letu 2005 je bil podpisan skupni

dogovor o sodelovanju med Dru[tvi

upokojencev Vodice, Medvode, Pirni;e,

Smlednik in Bukovica - {inkov Turn.

Nastala je povezava, ki se imenuje

OSMZDU Ljubljana- gorenjske regije. 

Ta se vklju;uje v MZDU Ljubljana in

Zvezo dru[tev upokojencev Slovenije.

Predstavniki nove povezave se bodo

med drugim zavzemali za pravice

upokojencev na socialno- zdravstvenem

oz. pokojninskem podro;ju.
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oddanega mleka bolj[a, kot jo vrednotijo 
v mlekarnah. Zaradi tega so iskali tudi
drugega kupca in sklenili poseben dogovor z
doma;o zadrugo, da se bolj pribli\ajo
pav[alu, ki ga dajejo za mleko.  Odbor za
\ivinorejo je poro;al, da se je cena na tem
podro;ju zaradi Evropske unije izbolj[ala,
saj se veliko izva\a v bli\njo Avstrijo in
Italijo. 
Predsednik nadzornega sveta KZ Medvode
Damjan Kozole je povedal, da so v 
nadzornem svetu skozi vse leto natan;no
spremljali poslovanje zadruge in niso odkrili
nobenih nepravilnosti. Prodaja na ve;ini
podro;ij se je pove;ala in zadruga je ustvarila
dobi;ek. Vrnjen je bil tudi 
dolgoro;ni kredit, kratkoro;ni pa se je
zvi[al. Sklepi na sejah so bili uresni;eni skoraj
v celoti, plan za letos pa je nadzorni odbor
podprl. 
Zadnje in najbolj obse\no poro;ilo je 
predstavil direktor KZ Medvode Milan
Sobo;an. Povedal je, da so se z vstopom 
v EU dejansko odprle mo\nosti prodaje
izdelkov tudi zunaj slovenskih meja. Tako je
bilo leto 2005 v znamenju prodaje mleka in
\ivine ;ez mejo, hkrati pa smo bili pri;a
velikim te\avam v pridelovalni industriji. 
Aktivna vloga zadruge pri iskanju bolj[e
cene in mo\nosti prodaje mleka tudi izven
meja Slovenije je omogo;ila proizvajalcem
mleka izbiro, komu \elijo prodajati mleko v
bodo;e. 
Kljub temu da se je prodaja mleka v 
primerjavi z letom 2004 zni\ala za 5%, je
povpre;na proizvodnja mleka na 
proizvajalca [e vedno krepko nad 
slovenskim povpre;jem. 
Prodaja \ivine se je v primerjavi s 
preteklim letom pove;ala pri vseh 
kategorijah \ivali. Odkup se je pove;al za
kar 45%. Pridelava krompirja je bila slabo
donosna, pridelki p[enice pa dobri, a so
zaradi nizke cene ostali za krmo doma;ih
\ivali. 
Maloprodajna dejavnost zadruge se je 
odvijala na treh lokacijah, in sicer 
v Medvodah, v Vodicah in v Vi\marjih.

Po pogodbi, ki je bila podpisana na Ob;ini
Vodice, je le ta prispevala 70 odstotkov
sredstev, preostalih 30 pa dru[tvo samo.
Kljub vsem dotacijam je bilo denarja [e
vedno premalo, tako da smo morali
dvakrat v nabiralno akcijo, saj tak avto
stane ve; kot 35 milijonov tolarjev. 
Na podlagi zbranih ponudb za ogrodje 
vozila, smo se glede na cene odlo;ili za
nabavo rabljenega vozila, saj denarja ni
bilo veliko. Za nakup takega vozila nismo
imeli izku[enj, zato smo za pomo; zaprosili
Marjana Berganta. Imeli pa smo [e eno
veliko te\avo, saj smo potrebovali avto, ki
ne bi bil vi[ji od treh metrov, saj ga sicer ne
bi mogli zapeljati v gara\o. Marjanu
Bergantu ga je uspelo najti, ustrezen je bil
tako po vi[ini, opremljenosti, star komaj
dve leti, vendar ;isto ni; rabljen, 
s pogonom na vsa [tiri kolesa. Bil je tudi
cenej[i za skoraj pet milijonov tolarjev.

Avto nas je ;akal blizu nem[kega 
Düsseldorfa, pripeljal nam ga je Tomo
Mer;un in uredil tudi vso carinsko
deklaracijo, za kar ni zahteval nobenega
pla;ila. Dodajmo, da je bilo treba kar
dvakrat v Nem;ijo, da smo si avto ogledali,
fotografirali, pla;ali kavcijo (vse denarne
obveznosti je urejal na[ blagajnik 
v Sloveniji), nato pa ga je bilo treba [e iskat
in pripeljat domov. Za izdelavo nadgradnje
smo se na podlagi ponudb odlo;ili za
Pu[nika, ki slovi po kakovosti, saj vgrajuje
preizku[ene in nerjave;e materiale.
Serijsko izdeluje nadgradnje in podalj[uje
kabine za mo[tvo, tako da nismo imeli
nobenih dodatnih poti. Do blagoslova
\upnika Franca Mervarja konec avgusta
nam je  vozilo uspelo registrirati z vso
potrebno dokumentacijo. Strokovno
usposobljeno mo[tvo imamo, potrebujemo
[e dobre voznike, tudi to se bo dalo z dobro
voljo urediti.

Ob tej prilo\nosti bi se najprej prav lepo
zahvalili Ob;ini Vodice in njenemu \upanu
Branetu Podbor[ku, brez katerega nam ne
bi uspelo. Hvala mu za vso podporo, 
spodbudo, saj se je tudi kot boter na[ega
vozila zelo izkazal. Hvala vsem krajanom
PGD {inkov Turn, ki nas vseskozi finan;no
podpirajo, hvala vsem sponzorjem, ki jih ni
malo, hvala  Marjanu Bergantu, ki nam je
avto na[el in Tomu Mer;unu, ki nam je
avto pripeljal, hvala SD Strahovici, ki nam
je posojala denar, hvala GZ Vodice za
soglasja, brez katerih denarja od 
ministrstva ne bi dobili in ne bi mogli 
registrirati  vozila po vseh predpisih, hvala
\upniku, ki je avto blagoslovil, hvala
Pu[niku, ki je naredil nadgradnjo vozila in
tudi prispeval veliko sredstev. 

NA POMO:!

Gasilsko
vozilo  

GVC 16/25

PGD {inkov Turn

Lani smo v PGD {inkov Turn pridobili

\eleno novo gasilsko vozilo GVC

16/25. To vozilo je velika pridobitev

ne samo za PGD {inkov Turn, ampak

tudi za celotno Ob;ino Vodice, oziroma

GZ Vodice. Vozilo je namre; sodobno

opremljeno in sposobno priti do bolj

zahtevnih obmo;ij.  Pro[njo za nabavo

novega avtomobila smo poslali na

ob;ino Vodice, in sicer na odbor za

varstvo pred naravnimi in drugimi

nesre;ami. Tako na odboru kot na

svetu ob;ine so predlog skoraj

soglasno sprejeli. V dru[tvu smo

ustanovili deset;lansko komisijo, ki je

vodila vse postopke v zvezi z nabavo

in nadgradnjo vozila.

Prodaja je bila za 6% vi[ja od prej[njega leta.
V prodajalnah v Medvodah in Vodicah je bil
na;rtovan promet celo prese\en. Tako so se
prihodki najbolj pove;ali od prodaje na
debelo, v najve;ji meri mleka, medtem ko so
se prihodki od storitev zmanj[ali za 6%.
Stro[ki KZ Medvode pa so bili v letu 2005 za
4,6 milijonov vi[ji kot preteklo leto. 
Direktor KZ Medvode je predstavil tudi plan
dela za leto 2006. Povedal je, da si pri 
prodaji mleka \elijo ohraniti dose\eno
raven prodaje in da na;rtujejo eno
odstotno zmanj[anje proizvodnje mleka. Pri
prodaji \ivine \elijo odkup \ivine pove;ati za
6%, skleniti pogodbe s slovenskimi kupci
\ivine in pa skraj[ati pla;ilni rok. 
Na podro;ju maloprodaje je za na[ kraj
aktualna prodajalna v Vodicah, za katero je
v letu 2006 na;rtovana ureditev zunanjega
dvori[;a in notranjosti prodajalne. Kot
predvidevajo, naj bi promet zna[al 130,6
milijonov sit. 
Vsa poro;ila in plan dela za naslednje leto
so bila soglasno sprejeta, v to;ki “razno” pa
je debata tekla le o najbolj primernem
dnevu in terminu za prihodnje ob;ne zbore.
:isto na koncu pa prijetno presene;enje -
“topla juhica” ob pogovoru o vseh tegobah
in radostih kmetijstva.
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Vodi[ka ob;ina, pravzaprav gasilski dom v Polju,
je [e tretji; zapored gostila najbolj[e slovenske
igralce kri\emkra\ma. Celodnevni turnir se je
tako kot lani in predlani odvijal na drugo
mar;evsko soboto. Kri\emkra\em je izpeljaka iz
angle[kega scrabbla. Nasprotnika morata v pol
ure sestaviti deset besed, jih polo\iti na desko
velikosti 17 x 17 kvadratkov, zmaga seveda tisti, ki
iz svojih besed iztr\i ve; to;k. Izku[eni igralci
pravijo takole> za zmago so potrebni trije dejavniki,
sre;a (lepe ;rke), taktika (izku[nje) in spretnosti
pri premetavanju ;rk (anagramiranje). Sam turnir
je razdeljen na sedem krogov ([tirje pred
kosilom, trije po kosilu). Sporne besede 
priznavata ali zavra;ata dva sodnika, bolj
zapletene primere re[uje pred za;etkom
iz\rebana komisija (trije igralci z ratingom., vi[jim
od 1800 to;k). Na leto se zvrsti devet turnirjev,
deseti, imenovan masters, je razdeljen na dva
dela, prvih osem igralcev igra vsak z vsakim, v
drugi skupini se borijo vsi ostali. Dr\avni prvak je
seveda tisti, ki zbere najve; to;k. Lanski naslov je
\e dvanajsti; osvojil Peter Skrbi[, u;itelj glasbe iz
Zgornje Polskave. Doslej je Peter redno osvajal
tudi naslov med najdalj[imi besedami (desetice,
enajstice itd), letos mu je ta naslov speljal 
spodaj/zgoraj podpisani (sicer doma;in) Jo\e
Berdon (70 besed, natan;no po eno na partijo). 
Leto[nji poljski turnir ima predzgodbo. Pravijo,
da ni dobro sedeti na dveh stolih, a Peter posku[a
ravno to, da bo najbolj[i tudi (spet) pri dolgih
besedah. Posledice> na prvih dveh turnirjih le
polovica osvojenih to;k in sedmo mesto. Kaj bo
prineslo Polje? Turnir je bil dokaj izena;en, prvih
[est je osvojilo po pet to;k, vrstni red je dolo;il
koli;nik> 1. Grega Rojko (Ljubljana), 2. Marjan
Cerkvenik (Kamnik), 3-4. Peter Skrbi[ in Bo\idar
Bajec (Ljubljana), 5. Jo\e Berdon (Vodice), 6. Jo\e
Stabej (Zadobrova). Prehodni pokal tako [e ni
oddan v trajno last, za to so potrebne tri
zaporedne zmage ali pet zmag s presledki in Peter
bo tako potreboval [e tri poljske zmage.
Presene;a pa komaj [esto mesto Jo\eta Stabeja.
Po mnenju mnogih je to na[ najbolj[i ugankar
(rojen 1932. l., upokojenec, [e zelo aktiven 
prevajalec, svoje dni knji\ni in ;asopisni urednik,
pa koncertni pevec, o;e na[e veleposlanice v
Kanadi), vendar pri tej igri nima dosti izku[enj,
lani se je udele\il enega samega turnirja. 
Polje se bo zapisalo po izjemno dolgih besedah,
dvanajsticah. Te so izredno redke, po trinajstih
letih in treh leto[njih turnirjih so se utrnile samo
tri. |e zelo dale; nazaj je Slavko Mlinari; iz
Sredi[;a ob Dravi na[el makaron[;ino, potem pa
dve v Polju> lani Skrbi[eva osnoven pomen in
letos Cerkvenikova tovarna kleja. Dvanajstice
prinesejo dodatnih osemdeset to;k.
Sponzorji turnirja v Polju> Gostilna Anzel
(Bukovica), Gostilna Jur (Skaru;na), Gostilna
Kopitarjev hram (Vodice),  Zalo\ba Izolit (Trzin),
Barve laki Milada Brank (Vojsko), Artis d.o.o.
(Roman Kra[evec), Motus d.o.o. ({tefan Talan),
NLB Leasing (Ljubljana), Pe;arstvo Fujan (Polje),
Pekarna dobrot (Ljubljana), Pikolo d.o.o. (Igor
Pikel), Janez Barle, s.p. (Skaru;na), Cveto
Vrbov[ek (spominki). Vsem iskrena hvala. 

V prvem krogu se je HK Utik pomeril z
ekipo FMC (Hervis) in z dvema zadetkoma
|ige Ho;evarja ter enim zadetkom Bora
Ladihe zmagal z rezultatom 3>1. Najte\ja je
bila polfinalna tekma proti Horjulu, kjer
smo zelo dolgo ;akali na prvi zadetek. 
Z enim zadetkom Ladihe in dvema 
zadetkoma {tefana Nahtigala je tudi tokrat
slavil Utik z rezultatom 3>0. 

Najbolj prepri;ljivo predstavo pa je Utik
pokazal prav v finalu, v katerem so s tremi
zadetki Tadeja Nabergoja, dvema 
zadetkoma Bora Ladihe ter po enim 
zadetkom Roka Prusnika in Klemna
Bedenka zmagali s kon;nim rezultatom 
7>1 proti ekipi Kranjskih Orlov ter tako
osvojili naslov prvaka zimske sezone. 

HK Utik zimski dr\avni
prvaki 2005/2006

HK Utik

S finalnim turnirjem v Ren;ah se je 19. marca kon;alo zimsko dr\avno

prvenstvo, znano tudi pod imenom liga SLOITAH. Po treh napornih tekmah so

zmagovalci postali hokejisti HK UTIK. 

Odlo;ili smo se, da pohod na Kali[;e, ki
smo ga pripravili \e pred leti, letos ponovimo
in da postane tradicionalni zimski pohod
{PD Gams. Ogromne koli;ine zapadlega
snega so pohod naredile resni;no zimski.
Zaradi tega smo celo pri;akovali nekoliko
slab[o udele\bo, a je bil strah popolnoma
odve;.
Tretjo soboto v mesecu marcu smo na
dogovorjeno mesto prihajali novih 
podvigov \eljni ljubitelji gora. Zbralo se
nas je za prvi izlet sezone rekordnih 
sedemindvajset ;lanov. Razporedili smo se
v avtomobile in jo mahnili proti Preddvoru
oziroma v vas Ma;e, ki je izhodi[;e za
Kali[;e. |e v Preddvoru so nas pozdravile
prve drobne sne\inke in nam potem delale
dru\bo ves dan.
Prav vsi smo si nadeli dereze in se za
Dragom podali v hrib. Ko se [iroka pot pri
potoku spremeni v  ozko stezico, smo [e
enkrat preverili dereze, saj je od tu dalje
pot prava gorska, bolj in bolj zasne\ena in
na ve; mestih nevarno ledena. Po;asi smo
se vzpenjali, opazovali ;udovito zimsko
pokrajino in ples sne\ink, ki je du[il korake
in besede.
:eprav je bil [ele zgodnji dopoldan, smo
sre;evali veliko [tevilo planincev, ki so se
ta dan \e vra;ali s Kali[;a. To so ;lani tako
imenovanega Kluba ljubiteljev Kali[;a ali
skraj[ano Kljuke. Ob koncih tedna se
povzpnejo do ko;e, se vpi[ejo v posebno
vpisno knjigo, ob koncu zimske sezone pa
razglasijo in nagradijo najvztrajnej[e. Tudi
v na[em dru[tvu imamo nekaj ;lanov v tem
klubu.

Napredovali smo brez posebnih te\av,
sne\na odeja je bila vse debelej[a, gaz
vedno bolj globoka, na[a telesa pa \e
po;asi utrujena. Ko smo \e za;eli
razmi[ljati, ali bo te poti sploh kdaj konec,
se je v megli kot odre[itev prikazala ko;a. 
V ko;i je bilo prijetno toplo, vzdu[je pa
doma;e in razigrano. Pe; je bila seveda
premajhna, da bi vsi posu[ili mokra
obla;ila. Zato pa smo se pogreli z vro;im
;ajem in po planinsko razdelili s seboj 
prineseno malico. Ob hrani in pija;i ter
\ivahnem pogovoru je ;as hitro mineval.
Mudilo se nam ni pretirano, saj smo na vrh
pri[li v dobrih dveh urah.
Ko so si nekateri \e za;eli natikati dereze,
je Drago predlagal odhod. Pred ko;o smo
opravili obvezno fotografiranje in se nato
podali v dolino. Spust po debeli sne\ni
odeji je bil  pravi zimski u\itek in kar 
prehitro smo bili v dolini.
V Vodicah nas je Alenka povabila na malico,
tudi piva se nismo branili. Razvezali so se
nam jeziki, pogovor se je seveda sukal
okrog osvojenega vrha. Bili smo enotnega
mnenja, da najmanj naslednjih deset let ne
bomo imeli tako idealnih zimskih razmer 
s tako ogromno koli;ino snega kot letos.

Zimski pohod na Kali[;e
{PD Gams, Vida PIRC

Kri\emkra\em,
[e/\e tretji;!

Jo\e Berdon
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Otro[ki koti;ek

Pobarvanka

Nagrajenka pobarvanke iz prej[nje [tevilke je Eva Podgor[ek, Bukovica.
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Oglasi/Zahvale

Z A H V A L A
Mar prav zares od[el si tja v neznano?

Kako si mogel, ker smo mi [e tu?
Nositi moramo vsak svojo rano, 
mol;e, da ti ne zmotimo miru.

Po dolgotrajni bolezni si se tiho poslovil
od nas, na[ dragi mo\, o;e, dedek, tast, brat in stric

BOJAN RAMOV| iz Utika.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, sova[;anom,
znancem in prijateljem za izre;ena in pisna so\alja, darovano cvetje,
sve;e in svete ma[e. Hvala vsem, ki ste ga v tako velikem [tevilu
pospremili na zadnji poti. Hvala govorniku, gasilcem, pevcem, gospodu
\upniku, pogrebni slu\bi Nav;ek. Posebna zahvala patrona\nima 
sestrama gospe Veroniki in gospe Majdi. Za nesebi;no pomo; iskrena
hvala.

Za njim \alujejo vsi njegovi.

Z A H V A L A
Ob bole;i izgubi na[ega o;eta, 

starega ata, brata, strica in tasta

IVANA JENKA 
s Sela pri Vodicah

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem,

sova[;anom in znancem za izre;eno so\alje, za darovano cvetje in

sve;e. Prav tako se zahvaljujemo vsem, ki ste ga v tako velikem [tevilu

pospremili na njegovi zadnji poti.

Posebna zahvala g. \upniku Mervarju, g. kaplanu Piberniku, ;lanom

PGD {inkov Turn in ostalim gasilcem, DU Bukovica {inkov Turn,

pevcem, govornikoma, pogrebni slu\bi Nav;ek in g. Lamov[ku.

Vsi njegovi

Z A H V A L A

Vsem, ki so se udele\ili pogreba pokojnega 

ALOJZIJA GOSARJA
s Sela pri Vodicah, se lepo zahvaljujemo. 

Posebno zahvalo namenjamo gasilcem.

|ena Marija, sin Borut, h;i Irena.

Turnir v malem nogometu
za kristalne pokale 
{portnega dru[tva 
Repnje− Dobru[a

Turnir bo 7. maja 2006 v Repnjah. 
{tart bo predvidoma ob 9. uri 

(odvisno od [tevila prijavljenih ekip).
Ekipa [teje> 4+1 tekmovalec, do 4 rezerve.

Igra se z nogometno \ogo velikosti 5, 
za\elena [portna oprema.

{tartnina zna[a 10.000 sit/ ekipo, 
vendar ne vklju;uje zavarovanja. 

Ekipe in njeni ;lani igrajo na lastno odgovornost!
Za dodatne informacije pokli;ite na telefonsko [tevilko 

031/ 540-980, Matja\.
Obvezne prijave ekip do 5. maja 2006.

Za dobro voljo in okrep;ilo bomo poskrbeli doma;i [portniki.
Prakti;ne nagrade tudi za ostale ekipe.

Lep [portni pozdrav
Objavljamo 

nov delavni ;as 

Knji\nice Vodice

PO  12.00 − 18.00

TO  12.00 − 18.00

SR  12.00 − 18.00

:E     zaprto

PE   12.00 − 18.00

SO    zaprto
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Ivan Jeras in drugi ;lani MPeZ Biser
Tukaj smo prisotni
vsako leto, \e
odkar akcija obsta-
ja. Udele\ujemo se
je zato, da
pospravimo vsaj
ve;ji del tega, kar
se ;ez leto nabere
ob na[ih cestah. To
so predvsem razni
ovitki od hrane,

plo;evinke od piva, cigaretne [katlice in
podobno. Ve;jih predmetov, kot so recimo
pralni stroji, sedaj ni ve;, so pa seveda
vedno razni ostanki embala\, plastenke ...
V[e; nam je, ker gre za koristno delo,
obenem pa tudi za prijetno dru\enje. Dan
hitro mine in tako imamo razlog, da smo
vsaj eno soboto “frej” (smeh). Moram pa
re;i, da je letos opazno manj odpadkov. Mi
namre; na isti trasi ;istimo \e vsa leta in ;e
smo lani nabrali 4 ali 5 vre; smeti, jih je

letos pol manj.
:lani na[ega zbora
se vedno radi
u d e l e \ u j e m o
tak[nih akcij in
tudi letos je
udele\ba vsaj 80-
odstotna. Vedno
smo za> za petje, za
delo in tudi za
“\ur”. (smeh)

Dru\ina Jelenc

Tatjana
:i[;enja se vsi sku-
paj udele\ujemo \e
nekaj let, odkar so
otroci toliko
zrastli, da lahko
pomagajo. S tem
dajemo zgled vsem
drugim, predvsem
pa seveda svojim
otrokom. Na[li

smo veliko papir;kov od sladkarij, raznih
plo;evink in ostankov od petard, polno je
tudi pnevmatik in nekaj rezervnih delov.
Letos je udele\ba precej bolj[a, lani smo na
obmo;ju Dobru[e ;istili le [tirje. Se mi pa
zdi, da je tudi smeti vsako leto manj, kar
pomeni, da smo vseeno nekoliko bolj
osve[;eni. Predlagamo, da bi ;istilna 
akcija potekala dvakrat letno< poleg 
pomladanske bi lahko organizirali [e eno v
jeseni.

Tja[a
Pri[la sem z mamico in o;kom in mi je kar
v[e;. Pobrali smo veliko stekla in papirja.
Odpeljali smo se [e proti Bukovici in vasem
pod Ra[ico. Tudi tu so pridne roke ;istile
in polnile vre;e z najrazli;nej[imi odpadki.

Miha |nidar
Leto[nje ;istilne
akcije sem se
udele\il zato, da
tudi sam malo
prisostvujem k
;istej[i naravi.
Med smetmi sem v
ve;ji meri opazil
plastenke, veliko
je bilo tudi alu 
folije in raznih

papir;kov. Mislim, da te smeti tu ob cestah
pu[;ajo ljudje, ki se vozijo mimo, nekaj pa
prispevajo tudi otroci, ki po tej poti hodijo
v [olo. Sam vedno poskrbim, da smeti
odlagam v za to namenjene kontejnerje. 

Sandra |nidar in Klemen Mer;un
:istilne akcije sva se danes udele\ila zato,
ker \eliva, da je najina vas ;ista in lepa in
hkrati tudi zato, ker kdaj tudi sama kaj po
nepotrebnem  odvr\eva. Akcije se
udele\ujeva vsako leto in opazila sva, da je
stanje letos slab[e kot prej[nja leta. Razlog

vidiva tudi v tem,
da se od prenove
“kevdra” v Utiku tu
zadr\uje ve;
mladih, ki za seboj
na bli\njem polju
pu[;ajo nemalo
steklenic in drugih
odpadkov. 

Jo\e Pavli; 
:istilne akcije se udele\ujem vsako leto to
pa zato, ker me motijo smeti, predvsem ob
cesti. Vsak ;lovek si \eli iti v naravo, ki je
;ista in sna\na ob enem pa s svojim odla-
ganjem smeti, kot so cigaretni ogorki,
papir;ki in raznimi plastenkami,
onesna\ujejo za seboj. Tako drugim ne

pustijo, da bi
ob;udovali to, kar
bi si tudi sami
\eleli. Obmo;je, ki
ga ;istim je v
neposredni bli\ini
mojega doma in ga
tako vsak dan
sre;ujem in seveda
si \elim, da bi bilo
;im lep[e. 

Martina Levec 
Danes sem se 
akcije udele\ila
zato, ker se vsak
dan vozim po tej
poti in vidim
koliko je smeti 
ob cesti. Ljudje 
smeti v glavnem
odmetavajo iz 
svojih avtomobilov
in vidi se, da 
nekateri res nimajo nobenega spo[tovanja
do narave. Mislim, da gre tu predvsem za
ljudi, ki niso iz na[e ob;ine saj so doma;i
ljudje veliko bolj osve[;eni. 

Ob zaklju;ku akcije smo povpra[ali za
komentar [e nosilca organizacije
leto[nje ;istilne akcije Jo\eta Erceta
Zabele\ili smo 206 ob;anov, ki so se
udele\ili akcije, lahko da je bil [e kak[en
ve;, ki se je pozabil vpisati v seznam.
Zastopana so vsa dru[tva, kar je zelo
razveseljivo. Odpeljali smo 12 starih 
avtomobilov, pa tudi smeti se je nabralo
ve; kot dovolj. Dostavljale so se pred
gasilske domove in ob;insko stavbo. 

Po koli;ini lahko 
presodim, da jih je
manj kot lansko
leto, [e vedno 
pa je preve; 
strupenih snovi. 
Vsi udele\enci so
bili na koncu 
akcije povabljeni
na gola\ na Klub
Kubu.

nadaljevanje s strani 2
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